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1 ACHTERGROND EN ONDERWERPEN ONDERZOEK 

De gemeente Heerhugowaard heeft door DUO Market Research het Burgerpanel laten opzetten. 

Deze rapportage bevat de resultaten van het onderzoek dat in december 2017 en januari 2018 is 

uitgevoerd onder leden van het Burgerpanel.  

 

Het onderzoek kent twee thema’s: 

• Het groen in de buurt.  

• Het maaibeheer in de gemeente. 
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2 ONDERZOEKSOPZET 

Doelgroep en respons 

 

Het onderzoek is uitgevoerd via een online enquête. Tot de onderzoekspopulatie behoren alle 

inwoners die lid zijn van het Burgerpanel van de gemeente Heerhugowaard. De inwoners die lid 

zijn van het Burgerpanel zijn per e-mail benaderd met het verzoek om deel te nemen aan het 

onderzoek. In de e-mail is benadrukt dat de deelname aan het onderzoek geheel vrijwillig en 

anoniem is.  

 

Het online veldwerk onder de leden van het Burgerpanel is als volgt verlopen: 

1. De inwoners ontvingen een e-mail waarmee ze zijn uitgenodigd om deel te nemen aan het 

online onderzoek. Deze e-mail bevatte een link waarmee men direct in de online vragenlijst 

terechtkwam. 

2. De vragenlijst kon via de browser worden bekeken en ingevuld. 

3. Na enige tijd is er per e-mail een herinnering gestuurd naar de inwoners die op dat moment 

nog niet aan het onderzoek hadden meegewerkt. 

 

Elke inwoner kon slechts één keer de vragenlijst invullen. De technische realisatie van het online 

veldwerk voor het onderzoek is door DUO Market Research in eigen beheer uitgevoerd en 

gemanaged.  

 

Van 21 december 2017 tot en met 14 januari 2018 hebben de inwoners de mogelijkheid gekregen 

de vragenlijst in te vullen. In totaal hebben 291 inwoners de vragenlijst ingevuld, hetgeen 

neerkomt op een responspercentage van 56%.  

 

Respons  Aantal 

Uitgenodigd (leden van het Burgerpanel) 521 

Geen medewerking/geen reactie 230 

Aantal inwoners dat medewerking heeft verleend 291 

Responspercentage 56% 
 

 

We hebben geanalyseerd of de gerealiseerde netto-respons een afspiegeling van de gemeente 

vormt (voor de kenmerken leeftijd en geslacht). Na deze analyse heeft een herweging 

plaatsgevonden. Dit houdt in dat de antwoorden van de ondervertegenwoordigde groepen 

“zwaarder” meetellen. De resultaten van het onderzoek zijn, na herweging, representatief voor de 

gemeente Heerhugowaard als geheel. Voor een verantwoording van de respons en de herweging 

wordt verwezen naar paragraaf 4.1.  
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Opzet vragenlijst 

 

De vragenlijst is in nauw overleg door de gemeente en DUO Market Research opgesteld. Voor de 

vragenlijst wordt verwezen naar de bijlage van dit rapport (zie paragraaf 4.4). 

 

 

Opzet rapportage 

 

Conform de reglementen en gedragscodes van de Autoriteit Persoonsgegevens zijn alle antwoorden 

van de respondenten anoniem verwerkt. 

 

De resultaten van het onderzoek zijn weergegeven in grafieken (zie deel 3). In de grafieken zijn de 

resultaten voor de gemeente als geheel weergegeven. In de grafieken zijn in bepaalde gevallen de 

vraag en/of de antwoordcategorieën in een verkorte vorm weergegeven (voor de exacte 

vraagstelling wordt verwezen naar de vragenlijst). In de bijlage zijn de resultaten per wijk (zie 

paragraaf 4.2) opgenomen. Hierbij zijn alleen de resultaten van wijken opgenomen met een 

respons van 10 of meer. 

 

Bij bepaalde vragen is er gebruikgemaakt van de antwoordoptie “anders, namelijk”. De open 

antwoorden bij deze antwoordoptie zijn zoveel mogelijk alsnog in een categorie ingedeeld. De 

letterlijke antwoorden van inwoners op open vragen (inclusief de resterende antwoorden bij de 

optie “anders”) zijn ook opgenomen in de bijlage (zie paragraaf 4.3).  
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3 RESULTATEN 

3.1 Waardering in de vorm van een rapportcijfer 

 

Als eerste hebben we de inwoners zeven aspecten voorgelegd en gevraagd een rapportcijfer te 

geven. Alle onderzochte aspecten krijgen een voldoende en hebben een gemiddelde tussen een 6,4 

en een 6,9. 

 

6,4

6,5

6,5

6,5

6,7

6,9

6,9

1,0 2,0 3,0 4,0 5,0 6,0 7,0 8,0 9,0 10,0

De plantsoenen in uw buurt

Het groen langs
verkeerskruispunten in uw buurt

De grasvelden in uw buurt

De bermen langs Westtangent,
Krusemanlaan en Oosttangent

Het groen in speeltuinen in uw
buurt

De bomen in uw buurt

De geluidswallen langs
Westtangent, Krusemanlaan en

Oosttangent

Rapportcijfers

 

 

 

De bij de cijfers gegeven toelichtingen zijn (per wijk) in de bijlage opgenomen. Vaker gegeven 

toelichtingen zijn:  

• Ziet er verzorgd uit. 

• Er wordt te weinig gemaaid. 

• De bermen zijn niet in orde. 
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Vervolgens hebben we gevraagd voor drie andere aspecten een rapportcijfer te geven. We zien dat 

voor het schapenbeheer en het ecologisch beheer hoge cijfers worden gegeven (een 7,8 en een 

7,5). Het maaien krijgt gemiddeld een 6,7. 

 

6,7

7,5

7,8

1,0 2,0 3,0 4,0 5,0 6,0 7,0 8,0 9,0 10,0

Maaien : Langs doorgaande wegen,
langs buitenranden van woonwijken en

langs water wordt het gras in onze
gemeente twee keer per jaar gemaaid.

Ecologisch beheer : Alle
bermen/geluidswallen langs de
Oosttangent, Westtangent en

Krusemanlaan worden ecologisch
beheerd

Schapenbeheer : langs de bermen van
de Westtangent, Krusemanlaan en langs

de Oosttangent grazen schapen. De
schapenkudde komt hier drie tot vier

keer per jaar grazen.

Rapportcijfers

 

 

 

We hebben inwoners gevraagd wat de gemeente zou moeten doen om de gegeven cijfers te 

verhogen. De gegeven toelichtingen zijn (per wijk) in de bijlage opgenomen. Vaker gegeven 

toelichtingen zijn:  

• Het is goed zo/geen verbetering mogelijk/kan niets bedenken. 

• Beter onderhoud. 

• Meer bomen. 

• Meer/vaker maaien. 

• Meer onkruid weghalen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Rapportage Burgerpanel – Gemeente Heerhugowaard – januari 2018 – DUO Market Research  8

Resultaten Burgerpanel 
 

3.2 Belang van verschillende aspecten 

 

Voor vier aspecten hebben we gevraagd hoe belangrijk deze voor de inwoners zijn. We zien hier 

duidelijke verschillen. Zo wordt de (verkeers)veiligheid door 97% van de inwoners als (zeer) 

belangrijk ervaren (optie 4 en 5). Aan de andere kant wordt kostenbesparing door 27% als (zeer) 

belangrijk ervaren (optie 4 en 5) 

 

6%

26%

31%

81%

21%

39%

54%

16%

44%

25%

10%

2%

18%

8%

7% 4%

3%

3%

0% 10% 20% 30% 40% 50% 60% 70% 80% 90% 100%

Kostenbesparing

Milieuvriendelijk
beheer: ruimte voor

natuurontwikkeling en
gevarieerde planten-

en kruidengroei

Uitstraling: een
verzorgde omgeving

(verkeers-)veiligheid:
voldoende zicht bij
oversteekplaatsen,

kruisingen en
rotondes

Belang aspecten

5 = zeer belangrijk 4 3 2 1 = zeer onbelangrijk weet niet/geen mening
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3.3 Oordeel over de frequentie 

 

Voor vier activiteiten hebben we aan de inwoners gevraagd of ze de frequentie te hoog, precies 

goed of te laag vinden. Voor drie van de vier activiteiten geldt dat een (ruime) meerderheid de 

frequentie (precies) goed vindt. Ten aanzien van de Bloemakker en het grasland vindt ruim een 

derde de frequentie van de beheeractiviteit te laag. 

 

5%

12%

48%

51%

73%

77%

38%

36%

13%

3%

14%

13%

9%

8%

0% 10% 20% 30% 40% 50% 60% 70% 80% 90% 100%

Grasland : het maaien gebeurt
circa 2 keer per jaar

Bloemakker : langs de bermen
van de Westtangent, de
Oosttangent en in enkele

parken gebeurt het maaien
vanwege ecologische

doelstellingen één keer per
jaar

Schapenbeheer : langs de
bermen van de Westtangent,
Krusemanlaan en langs de

Oosttangent grazen schapen.
De schapenkudde komt hier
drie tot vier keer per jaar

grazen

Recreatief gras : het maaien
gebeurt circa 26 keer per jaar

Oordeel frequentie

Te hoog Precies goed Te laag Weet niet/geen mening
 

 



 

Rapportage Burgerpanel – Gemeente Heerhugowaard – januari 2018 – DUO Market Research  10

Resultaten Burgerpanel 
 

3.4 Stellingen 

 

Tot slot hebben we zes stellingen voorgelegd over het groen en het maaibeleid. De resultaten per 

stelling verschillen niet veel. De helft van de inwoners is het (helemaal) eens met de stelling dat 

het onderhoud van groen op een milieuvriendelijke manier moet gebeuren, ook al zijn de kosten 

hoger. Een vijfde is het (helemaal) niet eens met de stelling. 

 

5%

4%

3%

4%

5%

10%

23%

33%

35%

35%

34%

40%

32%

19%

26%

18%

26%

28%

25%

27%

27%

34%

24%

18%

11%

12%

5%

7%

6%

2%

3%

5%

4%

2%

4%

2%

0% 10% 20% 30% 40% 50% 60% 70% 80% 90% 100%

Liever een verzorgde omgeving
dan meer ruimte voor de natuur

De gemeente mag onderhoud
van groen (deels) overdragen

aan burgers en bedrijven

Groen dat duur is in onderhoud
mag worden vervangen door
goedkoper te onderhouden

groen

Recreatief gras hoeft niet altijd
kort gemaaid te zijn

Ruimte voor ontwikkeling in de
natuur is belangrijker dan het
tegengaan van overwaaiend

onkruidzaad

Het onderhoud van groen moet
op een milieuvriendelijke manier
gebeuren, ook al zijn de kosten

hoger

Stellingen

Helemaal mee eens Mee eens Neutraal Mee oneens Helemaal mee oneens Weet niet
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4 BIJLAGE 

4.1 Verantwoording weging respons en betrouwbaarheidsmarges 

 

Weging respons 

 

De respons is geanalyseerd naar geslacht en leeftijd. Op basis van de werkelijke verdeling en de 

verdeling in de respons heeft een herweging plaatsgevonden. Respondenten waarvan geen 

achtergrondkenmerken beschikbaar zijn, hebben de weging 1 gekregen (geen herweging). 

 

 Werkelijke 
verdeling 

Verdeling in 
onderzoek 

Weging 

Geslacht 
   

• Mannen 50% 52% 0,97 

• Vrouwen 50% 48% 1,03 

Leeftijd    

• 18- 29 jaar 18% 5% 3,67 

• 30-49 jaar 41% 33% 1,23 

• 50-64 jaar 25% 30% 0,84 

• 65 jaar ouder 16% 32% 0,50 
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Nauwkeurigheid resultaten 

 

De nauwkeurigheid van de resultaten wordt aangegeven met nauwkeurigheidsmarges die worden 

bepaald door: 

• Het aantal inwoners van de gemeente (circa 40.000 inwoners van de gemeente 

Heerhugowaard van 18 jaar of ouder). 

• De netto-respons (291 inwoners die de vragenlijst hebben ingevuld). 

• Het gevonden percentage (de uitkomst). 

• Het betrouwbaarheidsniveau (in dit geval wordt een betrouwbaarheidsniveau van 95% 

aangehouden, wat inhoudt dat er een kans van 95% is dat de gerapporteerde resultaten 

correct zijn). 

 

In de onderstaande tabel is weergegeven met welke marges rond de uitkomsten/resultaten 

rekening gehouden moet worden (uitgaande van de bovenstaande uitgangspunten en met de 

aanname dat de netto-respons representatief is voor de gehele populatie). 

 

Netto-respons 
Uitkomst 

50%-50% 

Uitkomst 

75%-25% 

Uitkomst 

90%-10% 

200 6,9% 6,0% 4,1% 

250 6,2% 5,4% 3,7% 

300 5,6% 4,9% 3,4% 

350 5,2% 4,5% 3,1% 

 

Toelichting op de tabel 

Bij een netto-respons van bijvoorbeeld ‘n = 291 inwoners’, dient bij een onderzoeksuitkomst van bijv. ‘75% 

vindt een aspect belangrijk’ er rekening mee worden gehouden dat het werkelijke percentage ligt tussen: 

70,1% (75% - 4,9%) en 79,9% (75% + 4,9%). 
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4.2 Resultaten per wijk 

 

Indeling wijken 

 

Bij de resultaten van op wijkniveau hebben we alleen de resultaten opgenomen van de wijken met 

10 of meer respondenten.  

 

Nr Wijk Aantal 

1 Bomen- Recreatiewijk 31 

2 Butterhuizen 30 

3 Edelstenenwijk 20 

4 Heemradenwijk 18 

5 Huygenhoek 13 

6 Molenwijk 13 

7 Oostertocht 23 

8 Schilderswijk 23 

9 Schrijverswijk 12 

10 Stad van de Zon 28 

11 Zuidwijk 29 

12 Overig 51 

13 Totaal 291 
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1. Waardering in de vorm van een rapportcijfer 

 

 1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 12 Totaal 

De geluidswallen langs 
Westtangent, 
Krusemanlaan en 
Oosttangent 

7,4 7,7 6,7 6,4 6,3 6,9 6,8 7,0 7,4 6,9 7,0 6,4 6,9 

De bomen in uw buurt 7,5 7,4 7,3 6,4 7,0 6,4 7,1 7,3 7,9 6,6 6,9 6,1 6,9 

Het groen in 
speeltuinen in uw buurt 

7,1 7,3 6,9 6,4 7,1 6,8 7,0 7,5 6,8 6,8 6,3 5,7 6,7 

De bermen langs 
Westtangent, 
Krusemanlaan en 
Oosttangent 

7,3 7,2 6,5 6,3 6,4 6,4 6,1 6,2 6,3 6,4 6,8 6,1 6,5 

De grasvelden in uw 
buurt 

7,4 7,2 6,2 5,9 6,9 5,1 7,5 7,1 6,1 6,5 6,1 6,1 6,5 

Het groen langs 
verkeerskruispunten in 
uw buurt 

7,3 7,1 6,6 6,4 6,9 6,0 6,6 6,1 5,9 6,5 6,5 6,1 6,5 

De plantsoenen in uw 
buurt 

6,7 7,2 6,8 6,5 7,1 5,0 7,3 6,9 6,2 6,6 6,5 5,4 6,4 

 

 1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 12 Totaal 

Schapenbeheer  8,2 7,9 7,9 7,5 7,9 7,9 6,5 7,0 7,4 8,1 8,2 7,8 7,8 

Ecologisch beheer 8,1 8,1 7,7 7,9 7,6 7,3 6,6 7,1 7,2 7,6 7,8 7,1 7,5 

Maaien  7,6 7,6 6,7 6,5 6,6 6,5 6,0 6,5 6,3 6,7 6,7 6,5 6,7 
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2. Belang van de verschillende aspecten 

 

Aspect 1: (verkeers-)veiligheid: voldoende zicht bij oversteekplaatsen, kruisingen en rotondes 
 

 1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 12 Totaal 

5 = zeer belangrijk 79% 90% 78% 77% 69% 100% 87% 95% 75% 69% 76% 76% 81% 

4 21% 10% 17% 23% 31% 0% 9% 5% 25% 28% 24% 12% 16% 

3 0% 0% 0% 0% 0% 0% 0% 0% 0% 0% 0% 8% 2% 

2 0% 0% 6% 0% 0% 0% 0% 0% 0% 0% 0% 2% 1% 

1 = zeer onbelangrijk 0% 0% 0% 0% 0% 0% 0% 0% 0% 0% 0% 2% 0% 

weet niet 0% 0% 0% 0% 0% 0% 4% 0% 0% 3% 0% 0% 1% 

Totaal 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 

 

 

Aspect 2: Uitstraling: een verzorgde omgeving 
 

 1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 12 Totaal 

5 = zeer belangrijk 25% 19% 39% 31% 23% 27% 48% 53% 38% 36% 20% 31% 31% 

4 71% 52% 44% 38% 77% 68% 39% 37% 50% 39% 60% 59% 54% 

3 4% 23% 6% 23% 0% 5% 4% 5% 13% 18% 14% 5% 10% 

2 0% 3% 0% 0% 0% 0% 0% 5% 0% 0% 3% 2% 1% 

1 = zeer onbelangrijk 0% 0% 6% 0% 0% 0% 0% 0% 0% 3% 0% 2% 1% 

weet niet 0% 3% 6% 8% 0% 0% 9% 0% 0% 3% 3% 2% 3% 

Totaal 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 
 

 

Aspect 3: Milieuvriendelijk beheer: ruimte voor natuurontwikkeling en gevarieerde planten- en 

kruidengroei 
 

 1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 12 Totaal 

5 = zeer belangrijk 41% 19% 18% 31% 14% 5% 35% 45% 11% 16% 24% 32% 26% 

4 45% 35% 47% 38% 57% 68% 26% 15% 56% 22% 47% 34% 39% 

3 14% 23% 18% 31% 21% 9% 30% 30% 22% 53% 18% 25% 25% 

2 0% 23% 18% 0% 7% 0% 4% 10% 11% 3% 9% 7% 8% 

1 = zeer onbelangrijk 0% 0% 0% 0% 0% 0% 0% 0% 0% 3% 0% 0% 0% 

weet niet 0% 0% 0% 0% 0% 18% 4% 0% 0% 3% 3% 2% 3% 

Totaal 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 

 

Aspect 4: Kostenbesparing 
 

 1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 12 Totaal 

5 = zeer belangrijk 13% 13% 0% 8% 8% 5% 0% 5% 0% 3% 3% 7% 6% 

4 20% 29% 28% 15% 17% 19% 50% 26% 30% 19% 11% 12% 21% 

3 33% 39% 44% 54% 50% 67% 27% 47% 30% 42% 49% 45% 44% 

2 13% 19% 22% 23% 8% 0% 18% 16% 20% 23% 26% 19% 18% 

1 = zeer onbelangrijk 3% 0% 6% 0% 8% 5% 0% 0% 10% 6% 11% 17% 7% 

weet niet 17% 0% 0% 0% 8% 5% 5% 5% 10% 6% 0% 0% 4% 

Totaal 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 
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3. Oordeel over de frequentie 

 

Aspect 1: Bloemakker: langs de bermen van de Westtangent, de Oosttangent en in enkele parken 

gebeurt het maaien vanwege ecologische doelstellingen één keer per jaar 
 

 1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 12 Totaal 

Te hoog  0%  0%  0% 0%  8% 0%  0%   0%  0%  0%  0%  0% 0% 

Precies goed 59% 71% 33% 54% 42% 50% 70% 42% 33% 44% 59% 41% 51% 

Te laag 34% 16% 50% 31% 42% 36% 30% 58% 56% 50% 32% 29% 36% 

Weet niet 7% 13% 17% 15% 8% 14% 0%  0% 11% 6% 9% 31% 13% 

Totaal 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 

 

Aspect 2: Schapenbeheer: langs de bermen van de Westtangent, Krusemanlaan en langs de 

Oosttangent grazen schapen. De schapenkudde komt hier drie tot vier keer per jaar grazen 
 

 1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 12 Totaal 

Te hoog 3% 3% 0%  0%  8% 0%  14% 10% 11%  0% 6% 8% 5% 

Precies goed 86% 84% 71% 67% 62% 71% 64% 55% 56% 81% 79% 71% 73% 

Te laag 7% 6% 12% 25% 31% 24% 18% 25% 0%  16% 9% 5% 13% 

Weet niet 3% 6% 18% 8%  0% 5% 5% 10% 33% 3% 6% 15% 9% 

Totaal 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 

 

Aspect 3: Recreatief gras: het maaien gebeurt circa 26 keer per jaar 
 

 1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 12 Totaal 

Te hoog 0% 6% 6% 8% 8% 18% 13% 11% 0% 23% 18% 14% 12% 

Precies goed 90% 87% 82% 85% 77% 82% 78% 79% 100% 65% 76% 60% 77% 

Te laag 0% 0% 0% 0% 8% 0% 9% 5% 0% 6% 0% 7% 3% 

Weet niet 10% 6% 12% 8% 8% 0% 0% 5% 0% 6% 6% 19% 8% 

Totaal 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 

 

Aspect 4: Grasland: het maaien gebeurt circa 2 keer per jaar 
 

 1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 12 Totaal 

Te hoog 0% 0% 0% 0% 0% 0% 0% 0% 0% 0% 0% 0% 0% 

Precies goed 69% 77% 29% 46% 50% 18% 52% 47% 33% 56% 53% 34% 48% 

Te laag 21% 19% 65% 38% 50% 55% 39% 47% 56% 38% 32% 36% 38% 

Weet niet 10% 3% 6% 15%  0% 27% 9% 5% 11% 6% 15% 31% 14% 

Totaal 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 
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4. Stellingen 

 

Stelling 1: De gemeente mag onderhoud van groen (deels) overdragen aan burgers en bedrijven. 
 

 1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 12 Totaal 

Helemaal mee eens 3% 6% 21% 8% 0%  5% 9%  0% 0%  3% 3%  0% 4% 

Mee eens 24% 39% 32% 31% 31% 18% 39% 21% 63% 28% 26% 44% 33% 

Neutraal 14% 16% 32% 23% 23% 23% 9% 26% 13% 6% 21% 22% 19% 

Mee oneens 17% 32% 11% 31% 38% 36% 26% 26% 25% 41% 35% 19% 27% 

Helemaal mee oneens 34% 6% 5% 0% 8% 18% 13% 11% 0%  19% 6% 7% 12% 

Weet niet 7%  0% 0%  8% 0%  0%  4% 16%  0% 3% 9% 8% 5% 

Totaal 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 

 

Stelling 2: Liever een verzorgde omgeving dan meer ruimte voor de natuur. 
 

 1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 12 Totaal 

Helemaal mee eens 7% 3% 6% 7%  0% 0%  4% 0% 22% 9% 9% 3% 5% 

Mee eens 10% 20% 13% 21% 18% 41% 26% 42% 11% 24% 24% 20% 23% 

Neutraal 41% 43% 69% 29% 18% 36% 35% 32% 33% 30% 12% 27% 32% 

Mee oneens 31% 30% 13% 21% 45% 5% 26% 16% 22% 21% 50% 20% 25% 

Helemaal mee oneens 10% 3% 0% 7% 9% 18% 9% 11% 11% 15% 3% 20% 11% 

Weet niet 0%  0%   0% 14% 9%  0%  0% 0%  0%  0% 3% 8% 3% 

Totaal 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 

 

Stelling 3: Groen dat duur is in onderhoud mag worden vervangen door goedkoper te onderhouden 

groen. 
 

 1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 12 Totaal 

Helemaal mee eens  0%  0% 6% 15%  0% 5% 9% 0%  11% 3% 3% 2% 3% 

Mee eens 29% 55% 18% 46% 38% 59% 50% 47% 33% 35% 29% 16% 35% 

Neutraal 46% 29% 35% 8% 15% 18% 14% 32% 22% 29% 29% 21% 26% 

Mee oneens 25% 16% 35% 8% 23% 9% 27% 21% 22% 26% 26% 45% 27% 

Helemaal mee oneens 0% 0% 6% 0% 23% 9% 0% 0% 11% 6% 3% 9% 5% 

Weet niet 0% 0% 0% 23% 0% 0% 0% 0% 0% 0% 11% 9% 4% 

Totaal 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 
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Stelling 4: Ruimte voor ontwikkeling in de natuur is belangrijker dan het tegengaan van overwaaiend 

onkruidzaad. 
 

 1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 12 Totaal 

Helemaal mee eens 7%  0% 6% 8% 0%  10% 0% 11% 0% 6% 6% 7% 5% 

Mee eens 21% 43% 28% 38% 31% 38% 32% 37% 50% 29% 27% 37% 34% 

Neutraal 46% 30% 22% 23% 23% 38% 36% 5% 25% 23% 39% 12% 26% 

Mee oneens 21% 20% 39% 8% 31% 5% 27% 32% 0% 39% 15% 29% 24% 

Helemaal mee oneens 4% 7% 6% 8% 8% 5% 5% 11% 25% 3% 3% 8% 6% 

Weet niet  0%  0%  0% 15% 8% 5% 0%  5% 0%  0% 9% 7% 4% 

Totaal 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 

 

Stelling 5: Recreatief gras hoeft niet altijd kort gemaaid te zijn. 
 

 1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 12 Totaal 

Helemaal mee eens  0% 3% 6% 8% 0% 5% 4% 0%   0% 6% 3% 7% 4% 

Mee eens 46% 38% 24% 31% 46% 50% 38% 16% 22% 34% 24% 38% 35% 

Neutraal 11% 28% 18% 31% 8% 0%  17% 26% 11% 28% 26% 10% 18% 

Mee oneens 43% 28% 47% 15% 38% 32% 42% 47% 67% 16% 38% 28% 34% 

Helemaal mee oneens  0% 3% 6% 8% 8% 14%  0% 11%  0% 16% 6% 10% 7% 

Weet niet 0%   0%  0% 8%  0% 0% 0%  0%  0%  0%  3% 7% 2% 

Totaal 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 

 

Stelling 6: Het onderhoud van groen moet op een milieuvriendelijke manier gebeuren, ook al zijn 

de kosten hoger. 
 

 1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 12 Totaal 

Helemaal mee eens 24% 3% 6% 8% 0% 9% 18% 6% 0% 10% 6% 13% 10% 

Mee eens 38% 39% 35% 25% 54% 32% 36% 56% 63% 29% 53% 38% 40% 

Neutraal 24% 19% 41% 33% 23% 27% 18% 11% 25% 45% 21% 35% 28% 

Mee oneens 14% 39% 12% 17% 23% 32% 27% 11% 13% 10% 12% 13% 18% 

Helemaal mee oneens 0% 0% 0% 8% 0% 0% 0% 17% 0% 3% 3% 0% 2% 

Weet niet 0% 0% 6% 8% 0% 0% 0% 0% 0% 3% 6% 0% 2% 

Totaal 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 
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4.3 Open antwoorden en toelichtingen 

 

Vraag 8 

Hieronder heeft u de mogelijkheid uw rapportcijfers eventueel toe te lichten. 

 

Wijk Toelichting 

Bomen- 
Recreatiewijk 

Alles wat ons in 1974 heeft doen besluiten om te verhuizen naar 

Heerhugowaard, al het groen e.d. Is verdwenen. Alleen al de Iepenlaan langs 

de singel, het is een troostelois iets, nu ook nog de bomen weg om 

economische redenen. Waar gaan we naar toe? Een betondorp zonder 

bloemen, rozenstruiken, bomen. Het plezier van wonen is weggewerkt om 

economische redenen. 

Helaas ik voel mij te oud om te verhuizen, dat is wat mij steeds weer 

overvalt als ik na een logeerparty thuiskom. 

Bomen- 

Recreatiewijk 

Als de schapen geweest zijn  zijn de bermen prima. Bomen in de strast bij 

partic ulieren veel te groot, vrroorzssken gaslekken 

Bomen- 

Recreatiewijk 

Bij mij in de buurt wordt alles goed onderhouden en verzorgd 

Bomen- 

Recreatiewijk 

De geluidswallen:Te massief en te saai en lelijk als de schapen er gelopen 

hebben. De bermen vind ik allen mooi als er bollen, bloemen of fluitekruid 

groeit. 

Bomen- 

Recreatiewijk 

De grasvelden worden niet geheel gemaaid en daardoor is er erg veel 

zwerfvuil Ook is dit voor honden bezitters ondoenlijk om de uitwerpselen van 

de hond op te ruimen Hierdoor zien we nu ook af en toe een rat langs de 

waterkant aan de Esdoornlaan. 

Bomen- 

Recreatiewijk 

De perkjes staan vol met onkruid, dit noemt men natuur. Het staat soms heel 

hoog en hangt over de weg. 

Er word niets aan gedaan dus snoeien we het zelf maar. 

Bomen- 

Recreatiewijk 

Er is duidelijk een verschil tussen onderhoud van groen bij kruispunten , 

wegen en grasvelden 

Bomen- 

Recreatiewijk 

Er zijn in mijn straat bomen gerooid maar nooit meer teruggeplaatst. 

De grasvelden en de speeltuinen t.w. Cornusplantsoen staan vaak onder 

water. De borders langs de Esdoornlaan en langs  het M.C.Middenwaard zijn 

ZO SAAI,allemaal de zelfde lelijke planten of grote groepen van grassen,foei 

lelijk!! 

Bomen- 

Recreatiewijk 

Gevaarlijk hellende bomen die niet in straatbeeld passen en slechte drainage 

Bomen- 

Recreatiewijk 

Grote oude platanen aan de Mahonialaan dienen nodig te worden gesnoeid 

ofwel gekalanderd. Hiermede gevaar van afwaaiende takken en overlastvan 

bladeren verminderen. 

Bomen- 

Recreatiewijk 

Het groen bij verkeerskruispunten in de woonwijken vind ik een dingetje. Dit 

is natuurlijk voor de eigenaar van de tuin, maar die vergeten wel eens te 

snoeien. 

Bomen- 

Recreatiewijk 

Het plantsoen met gras in mijn buurt wordt op prijs gesteld, maar is met veel 

regen onbegaanbaar, de paden zijn te laag en lopen ook onder. Dat geldt 
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ook voor het groen rond de speeltuin. Tja... Als de geluidswallen net gemaaid 

zijn gaat het wel, maar het ziet er vaak onverzorgd uit. 

Bomen- 

Recreatiewijk 

Prima maaibeleid met mogelijkheid voor allerhande gewas om lekker door te 

groeien en bloeien 

Bomen- 

Recreatiewijk 

Ziet er allemaal keurig uit 

Broekhorn Hetgeen wat 'grasveld' zou mogen zijn, is alleen maar onkruid. Het oppervlak 

is zeer ongelijk. De plantsoenen zijn minimaal aan diversiteit en ik vind ze 

niet mooi. Ik vind de plantsoenen aan het begin van de Industriestraat de 

mooiste van de hele gemeente en jammer dat die diversiteit niet wordt 

doorgetrokken elders. 

Buitengebied Er wordt bij ons te weinig gemaaid en er blijft teveel staan. 

Butterhuizen 6, omdat ik weinig diversiteit zie in het groen en het saai overkomt. En 

regelmatig onverzorgd 

Butterhuizen De bomen in mijn straat geven ieder voorjaar/zomer een verschrikkelijke 

hoeveelheid plakspul af op auto's. Als je net door de wasstraat bent geweest, 

kun je de volgende dag weer naar de wasstraat. 

De plantsoenen in mijn buurt worden steeds vaker door gras vervangen, erg 

jammer, komt de diversiteit van groen niet ten goede. 

Butterhuizen De groenvoorzieningen zijn netjes en worden, in het algemeen, goed 

bijgehouden. De geluidswallen ogen wat rommelig, maar de begroeiing is in 

elk geval beter dan kale geluidsschermen. Het vervangen van struiken in de 

bermen door gras is een goede zet geweest, de bermen zien er nu beter uit 

dan vroeger. 

Butterhuizen Er staan in onze buurt nog bijna geen bomen, er wordt wel het e.e.a. 

Aangelegd maar dit duurt erg lang. De grasvelden staan bij langdurige regen 

vaak onder water. 

Butterhuizen Heerhugowaard is een groene stad wat mooi opgezet en goed onderhouden 

wordt 

Butterhuizen Ik vind onze gemeente in de zomer door het maai beleid erg armoedig 

uitzien. 

Butterhuizen Ik woon naast een groenstrook van de gemeente. Daar wordt door het 

uitvoerend bedrijf nauwelijks aan gewerkt. Wat geschoffeld, meer niet. De 

struiken breiden ontzettend uit en overwoekeren onze tuin. 

Butterhuizen Rapport cijfer 5 omdat er veel groen overhangt op de stoepen zodat de 

loopruimte op de stoepen beperkt worden. 

Butterhuizen Speeltuin op het walvisplein is verschrikkelijk. Van de boom komen bepaalde 

soort vruchten ofzo af die op de grond kapot gaan. Hierdoor is het één 

smerige bende. Daarnaast ligt het vol met hondenpoep, erg smerig. 

De Draai Bomen dienen in de Draai nog geplant te worden. 

Verkeerskruispunten in de wijk zelf zijn niet overzichtelijk. 

Geluidswal Oosttangent richting De Draai ontbreekt. 

De Draai Er is (nog) geen groen ivm bouwwerkzaamheden 

De Draai Ziet er verzorgd uit 

De Noord Geen van alles in de buurt 
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De Noord Het begrazen door schapen vermeerdert het aantal onkruid zaden en daar 

krijgen we problemen mee. 

Edelstenenwijk Er staat achter mijn huis een meidoorn die veel te hoog en breed wordt. Ik 

heb al eerder verzocht om hem te snoeien en dan halen ze er een paar 

takjes af om er vervolgens jarenlang niet meer naar om te kijken laat staan 

snoeien.  

Het groen bij verkeerskruispunten zou wel beter kunnen. In Alkmaar BV 

hebben ze plantsoenen met vaste planten. Ziet er geweldig uit! 

Edelstenenwijk Het groen langs b.v het verkeerskruispunt bij Robijn/Westtangent is een 

aanfluiting voor de uitstraling die gemeente zegt na te streven. Er staan geen 

nette heesters of planten, nee er groeit alleen maar onkruid. Geheel maakt 

een zeer verwaarloosde indruk 

Edelstenenwijk Opmerking bij onderwerp "Bomen in uw buurt". Achter onze woning staan 

een groot aantal bomen. Helaas is het onderhoud hiervan tot een absoluut 

minimum teruggebracht.  Beloofd was hier iedere 4 jaar uitgebreid 

onderhoud aan te plegen. Helaas is het onderhoud zeer beperkt. Ook is er te 

weinig aandacht voor de ondergrond waardoor veel zaailingen ontstaan die 

de ruimte krijgen om uit te groeien. 

Edelstenenwijk Sinds het nieuwe groenbeleid  ziet het openbare groen er niet meer uit. Het 

is een verwilderde bende! 

Edelstenenwijk Tussen edelstenenwijk en butterhuizen is dat park ontzettend slecht 

onderhouden. Bomen liggen half in het water. Gras is te nat omdat er geen 

zonlicht door de grote, dichte bomen komt. 

Edelstenenwijk Van het grasveld bij ons wordt een strook gemaaid (langs de weg) en de rest 

slechts twee keer per jaar. Dit is geen gezicht. 

Heemradenwijk Aan de Van Foreeststraat zijn dit voorjaar veel bomen en struiken langs de 

singel gekapt. Wij kijken nu uit op garages, auto's en hebben meer last van 

geluidshinder. Daarom een dikke onvoldoende voor "de bomen in uw buurt". 

Ondanks overleg met de wethouder bleek de gemeente niet bereid hier iets 

aan te doen. 

Heemradenwijk De plantsoenen aan het van Wijngaardenplein zijn in de groeiperiode over 

het algemeen vuil door met name het vreselijke heremoes. 

Heemradenwijk De schapen zijn milieuvriendelijk maar het ziet er niet uit. 

Heemradenwijk De Westtangent is een zeer drukke transitoroute naar Obdam en de 

geluidshinder is groot , En die melogomane West-Frisiaweg zal daar weinig 

aan veranderen . 

Heemradenwijk Er worden bomen gekapt in mijn wijk, waar ik niet blij mee ben. Er zijn te 

weinig grasvelden. De bermen zien er verwaarloosd uit. 

Heemradenwijk Het algemene groenbeleid van de gemeente is er een van onvoorstelbare 

armoede en desinteresse. Wel geld voor een tunnel onder het spoor maar 

geen geld voor fatsoenlijk groenbeheer verzorgd door uitbaters voor de 

laagste prijs 

Heemradenwijk Ik ken geen geluidswal op de Krusemanlaan en heel beperkt op de 

Westtangend 

Heemradenwijk Zeer slecht onderhouden, veel onkruid 
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Huygenhoek De bermen en grasvelden waar niet / minder wordt gemaaid zien er nog 

steeds wel armoedig uit. Toch vind ik de inzet van de schapen ook wel een 

leuk plan. Het ziet er gezellig uit als de schapen weer langs de geluidswallen 

staan. De bloemen in het gras op de zuidtangent vind ik ook een leuk 

jaarlijks initiatief. 

Huygenhoek Dramatisch slecht maaibeheer. 2 x per jaar is volstrekt onvoldoende 

Huygenhoek Geen behoefte aan toelichting. 

Huygenhoek Groen en geel erger ik me aan de hondenbezitters die hun dier in het 

plantsoen langs de sloot laten piepen en rondom het speeltuintje achter 

basisschool de vlindertuin aan de Cornelia van Arkeldijk te Heerhugowaard. 

Ik begrijp niet waarom de gemeente de speciale hondenpoepprullenbak en 

de paaltjes waarop stond dat de hond aangelijnd moest zijn, heeft 

verwijderd. 

Huygenhoek Nieuwbouw na oplevering in eerste jaar zou extra gemaaid worden weinig 

gedaan. Vervolgens definitieve beplanting, in plantsoenen veel onkruid 

afgelopen jaar. Bomen nog weinig maar dat komt nog al valt mij op dat 

bomen in Heerhugowaard snel weer vernieuwd moeten worden zoals 

huygenhoek/ rustenburgerweg en dat langs oosttangent bomen niet sterk 

ogen/ weinig. 

Huygenhoek Veel te weinig gemaaid en maaien gaat te slordig 

Huygenhoek Zomers staan de schapen te grazen langs sommige wegen. Vaak is het 

gras/beplanting te hoog al voordat ze er grazen en ze laten de niet lekkere 

dingen staan, wat weer een slordige uitstraling geeft. 

Molenwijk Alle bomen in de straat zijn ondertussen gerooid, en er zijn nog geen nieuwe, 

nu lege prutplek. Gras achter het huis wordt elke 2 weken gemaaid langs de 

doorgaande weg, maar ook tijdens regenbui waardoor gras kapot gereden en 

al het gras over het voetpad wordt gereden. Speeltuin Moutmolen blijft erg 

armoedig eruit zien, ondanks nieuwe speeltoestellen 

Molenwijk Buurt is afgelopen zomer opgeknapt, maar nu erg veel onkruid en troep. 

Molenwijk Het groenbeleid in de gemeente Heerhugowaard is bedroevend slecht. Mooie 

bloeiende planten op het industrieterrein en op de belangrijkste wegen in 

Heerhugowaard armzalige gras, wat hier en daar in de zomer een meter 

hoog staat. Dit is toch geen visitekaartje voor de stad en het straalt niets uit. 

Lekker gemakkelijk de grasmaaier eroverheen en klaar. 

Molenwijk Op de grasveldjes wordt zoveel gepoept dat je niets aan die grasveldjes 

hebt, het stinkt meer dan dat het genot is.  

De bomen zijn daarentegen vindt ik aan de zuidtangent niet heel goed 

onderhouden, ze moeten echt gesnoeid worden in het nieuwe jaar want 

beetje modelloos is ook niet fraai. 

Molenwijk Weinig gemaaid 

Molenwijk Weinig onderhoud 

Veel onkruid 

Gras vol kuilen in speelveldjes 

Oostertocht Algemeen best tevreden, NIET tevreden met de bomen aan het Achterwiel: 

veel overlast door schaduw, veel bladeren en zelfs takken in de tuin; ik heb 
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de indruk dat de bermen/geluidswallen langs de Oosttangent minder 

frequent bijgehouden worden; zien er vaak wat onverzorgd uit; ben wel 

voorstander van de schapen 

Oostertocht Bomen: Koggelaan. Prachtig, maar ze druipen op de geparkeerde auto's 

Plantsoenen Oostertocht: eentonig en veel open  

Bermen en geluidswallen: saai! 

Wel leuk dat het onderhoud deels door een schaapskudde wordt gedaan. 

Oostertocht De bermen langs de tangents vind ik een blamage. 

Onkruid staat er in de zomer erg hoog wat het op sommige plekken 

onoverzichtelijk en dus gevaarlijk maakt. 

Tevens ziet het er niet uit. 

Schapen horen niet in een omgeving als dit rond te banjeren om dit bij te 

houden. 

Als de schapen 'klaar' zijn lijkt het wel een slagveld met alle stukken die ze 

niet eten die nog overeind staan. 

Oostertocht De bomen, grasvelden en plantsoenen zijn slecht verzorgd en onderhouden. 

Op de grasvelden en in de plantsoenen ligt veel zwerfvuil en hondenpoep. 

Tevens staat in er veel onkruid en zijn de struiken slecht verzorgd (wildgroei 

en niet gesnoeid). 

Oostertocht De zes voor de plantsoenen komt omdat er zo vaak van die vage prikbosjes 

in staan die eigenlijk helemaal niet mooi zijn. 

Oostertocht Het onderhoud van de vijver aan de Keinsmerwiel is zeer slecht. Het riet 

wordt slechts 1x per jaar zeer slordig verwijderd. Een gedeelte blijft staan, 

alle overige planten en vissen in de vijver gaan dood. Dit wordt niet door de 

gemeente opgeruimd waardoor er kans bestaat dat het bij warm weer gaat 

stinken. Daarnaast moeten de bewoners zelf na afloop alle dode vissen uit de 

vijver halen. 

Oostertocht Ik rijd veel langs de Oosttangent en de berm ziet er heel verwaarloosd uit als 

de schapen langs zijn geweest. Ik vind het mooi dat het op natuurlijke wijze 

gemaaid wordt, maar geeft soms ook een slordig aangezicht. 

Oostertocht Veel meer WINTERGROEN 

Oostertocht Voorheen werd je blij bij het binnenkomen van hhw maar sinds de schapen 

zijn de bermen erg rommelig. Het onderhoud van de perkjes is perfect. Bij 

ons in de wijk is er veel overlast van de bomen. 

Oostertocht Vreselijk slecht maaibeleid, mn rondom lantaarnpalen e.d. Ook te weinig 

gemaaid per seizoen. Plantsoenen waardeloos bijgehouden, soms zijn er wel 

6 man tegelijk aan het schoffelen, maar ze laten alles liggen, kan toch 

niet!!!!!! 

Planetenwijk Er is veel veel veel teveel verdwenen in de afgelopen jaren. Heerhugowaard 

is groen vanuit de helikopter maar als ik loop zie ik weinig groen. 

Planetenwijk Je kan nauwelijks spreken van groenbeleid, het is meer onkruidbeleid. 

Ook het opruimen van vuilnis rotzooi laat zwaar te wensen over. 

Wel is er een fantastisch kap snoei beleid. 

Elke ronde weer zijn ze in staat om weer bomen op de kap lijst te zetten of 

te snoeien tot 5 cm van de wortel. Dus in één woord ( Dramatisch ! ) 
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Planetenwijk Te veel bomen gekapt en struiken verwijderd. Heel veel brandnetels en 

hondenpoepplaatsen voor in de plaats gekomen. Ik had ooit een mooi groen 

stuk achter mijn huis; nu beschamend lelijk. 

Plantsoenen/kruispunten worden netjes bijgehouden, maar geen diversiteit 

en prettig ogend. 

Veel brandnetels bij speelveld. 

Planetenwijk Veel brandnetels rond speeltuin Themislaan. 

Rivierenwijk Vergeleken bij een paar jaar geleden is er zoveel groen vedwenen dat ik 

overweeg uit Heergugowaard te vertrekken 

Schilderswijk Achter mijn huis stond eenmooie haag, tot de grond afgesnoeid. Strook 

tussen fietspad en rijweg een zootje 

Schilderswijk Bermen langs de krusemanlaan worden onderhouden door schapen, in het 

voorjaar en zomer staat het gras echt onnodig hoog. Dit trekt ongedierte aan 

zoals teken, mensen die hun hond uitlaten zijn minder snel geneigd om op te 

ruimen achter hun hond omdat het toch niet gezien wordt. Ruikt hierdoor 

meer en staat erg onverzorgd. 

De andere kand van de weg wordt wel iedere week gemaaid door 

grasmaaiers 

Schilderswijk De bermen en geluidswallen zijn erg saai en eentonig. 

Schilderswijk De bermen zijn een troep met dat hoge gras. Ik zou graag wat meer wilde 

bloemen zien in de geluidswallen 

Schilderswijk Enkele bomen  geven veel blad overlast in de herfst en lichtblokkade in de 

zomer. Geen groen in speeltuinen in de buurt.  

Bermen westtangent e.d. Zijn prima en verdienen een 9 als ze behoordlijk 

onderhouden worden.  

Geluidswallen zijn beter dan metalen schermen, maar niet echt fraai en 

geven een opgesloten gevoel. 

Schilderswijk Het groen langs verkeerspunten wordt bijgehouden door de schapen. Die 

laten de helft staan en poepen in het gras. 

Schilderswijk Het onderhoud dat wordt verricht is heel weinig en door onbekwamen 

personen. Wat wordt gedaan is vlug, vlug, vlug, dus zo snel mogelijk en laten 

de troep gewoon achter dus onaf gemaakt. Derhalve het geld wat de 

gemeente er aan besteed wordt is eigenlijk weggegooid, mede dat er geen 

enkele controle is op de werkzaamheden en als dat wel het geval zou zijn 

dienen deze onmiddellijk geschoold te worden hoe de groenvoorziening dient 

te zijn. Alles mede door het gebruik van schapen die wellicht in landschappen 

gebruikt kunnen worden maar niet functioneren in stedelijke 

groenvoorziening. 

Schilderswijk Naast ons huis hield ik altijd de stoeprand naast ons huis bij, dat lukt niet 

meer omdat de bladeren vast zitten in gras wat over de stoeprand heen 

groeit. Het wordt wat een zooitje nu. Dat apparaat dat randen schoonmaakt 

haalt het ook niet weg. 

Schilderswijk Onderhoud van de plantsoenen en groenstroken en bermen langs de 

Westtangent en krusemanlaan zijn ronduit slecht. Overwoekerd met onkruid 

en het maaibeleid is dramatisch. In de wijken word dan weer wel prima 

gemaaid 
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Schilderswijk Op dit moment is alles prima verzorgd! Maar er is een behoorlijk lange 

periode geweest dat het onkruid overal heel hoog stond. De bomen worden 

altijd goed verzorgd. En de grasvelden in de buurt ook. 

Schilderswijk Plantsoentjes zijn oud, staat weinig variatie in. 

Schilderswijk Schapen laten grazen is een leuke oplossing. Verder hoop ik van harte dat 

het groen binnen de gemeente behouden blijft. Dit geeft rust, zuurstof en 

prettig wonen. 

Schilderswijk Sinds wanneer staan er geluidswallen bij de Krusemanlan? Niet in het 

bewoond gedeelte! En ik geef er de  voorkeur aan dat ze niet geplaatst 

worden, ons huis op is goed geïsoleerd,wij hebben geen last van het voorbij 

rijdende verkeer. 

Schilderswijk Veel bermen en geluidswallen zijn wat saai en eentonig 

Schrijverswijk De schapen zijn een prachtige oplossing maar laten wel een hoop bende 

achter. Juist de begroeing op de geluidswallen maken het heel mooi maar 

worden weggevreten door de schapen.  

 

Gras lang de weg wordt netjes gedeeltelijk weggemaaid maar met een hond 

is het moeilijk uitwerpselen opruimen in het hogere gras. 

Schrijverswijk De singeloevers worden deels 2x per jr gemaaid. Hier in zie je alleen maar 

brandnetels en stekels. Doordat men het gemaaide laat liggen is er geen 

verarming van de grond en zie je ook geen bloemen. Dan liever alles maaien. 

Stad van de 

Zon 

Bomen in mijn buurt zijn onlangs gekapt ten behoeve van re-organisatie 

Middenweg Zuid 

Stad van de 

Zon 

De bomen in de stad van de zon zijn erg ielig. Grotere bomen langs 

bijvoorbeeld de hemelboog Binnen (in de stukken groen tussen de 

parkeervakken) zouden het straatbeeld veel mooier maken 

Stad van de 

Zon 

Een geluidswal langs de N242 en de weg vanaf de N242 naar HHW zou fijn 

zijn 

De bomen op de Middenweg zijn weg helaas, maar hopelijk komt er iets 

moois voor terug. 

Stad van de 

Zon 

Groen en plantsoenen vaak slecht onderhouden, stuk gereden of bevatten 

veel zwerfvuil 

Stad van de 

Zon 

Hoewel ik niets tegen heb  op meer groen in de gemeente, kan je wel 

afvragen of het planten van bomen wel altijd op de juiste plek plaats vindt. 

Ik heb momenteel nu zoveel bomen voor mijn woning staan dat het fraaie en 

vrije uitzicht wat ik had op de waterpartij voor mijn woning grotendeels 

wordt ontnomen. Dit wordt nog erger als de bomen zijn volgroeid. Daarnaast 

zal de waarde van mijn woning er niet beter op worden door deze 

aanplanting. Beter zou volgens mij zijn de aanleg van een plantsoen in Zuid, 

want nu wordt elke plek volgebouwd met dicht op elkaar staande 

woningen.Waarom wordt bij het strand van Luna niet een z.g. "Johan Cruiff 

sportveld" geplaatst, want er is nu maar weinig vertier voor de opgroeiende 

jeugd. 

Stad van de 

Zon 

Ik vond de perken vaak wat flets en eenzijdig, weinig kleur en bloemen 



 

Rapportage Burgerpanel – Gemeente Heerhugowaard – januari 2018 – DUO Market Research  26

Resultaten Burgerpanel 
 

Stad van de 

Zon 

In mijn buurt, carré stad van de Zon, zijn amper speeltuinen zoals u weet, 

dikwijls aangegeven. Graag op de kop z'n kant van de gracht meridiaan 

brandpunt een paar bomen, bijvoorbeeld treurwilg, zodat het daar niet meer 

zo'n enorm windgat/tochtgat is 

Stad van de 

Zon 

Ipv een snelweg over de westangent een calamiteiten betonstrook met gras! 

Echt een heerhugowaardse aanfluiting. Eerste deel met een geluidswal; 

perfekt 

Stad van de 

Zon 

Op de steigerdijk staan al 13 jaar GEEN bomen terwijl dat wel het idee was ! 

Dat er problemen waren in de eerste twee jaar met de bomen en de groei, 

en de eerste vier jaar met de verkeerde bomen, is geen excuses. 

Na zes jaar (2010) had met makkelijk nieuwe bomen kunnen plaatsen, die 

hadden nu redelijk op maat geweest. 

Stad van de 

Zon 

Wordt slecht gemaaid, berm langs oosttangent ziet er armoedig uit (schapen 

eten niet alles) 

't Kruis Begroeing geluidswal is zeer slecht als je ziet hoelang het er al staat. 

't Kruis Bomen worden weggehaald maar er komt niets nieuws. Matig onderhoud, 

gras in speeltuintjes te hoog, paadje langs speeltuin wordt overwoekerd door 

gras en onkruid. 

Zuidwijk De geluidswallen langs de Oosttangent (vooral tussen Zuidtangent en 

Beukenlaan) zien er vaak wat 'rabberig' uit doordat het grasdek niet één 

gesloten geheel lijkt te vormen. Verder alle lof over onderhoud van alle 

groen! 

Zuidwijk De geluidswallen maken het niet overzichtelijk of er fietsers/scooters achter 

vandaan komen. 

Zuidwijk De grasvelden hoeven van mij niet zo vaak gemaaid te worden. Daarnaast 

zou het fijn zijn als er op meer grasvelden een bord zou komen dat honden 

er niet mogen poepen of opruimplicht. Je moet nu ontzettend uitkijken voor 

ho dedrollen als je een grasveld oversteekt. 

Zuidwijk Door sommige geluidswallen is het zicht op het fietspad slecht waardoor 

zeker elektrische fietsen als verrassing voorbij schieten. 

De bermen aan de steigerdijk liggen vol hondenpoep met veel stank tot 

gevolg 

Het speeltuintje op de Neeltje Lokerseland mag na 12,5 jaar wel een beetje 

opgeknapt worden 

Zuidwijk Geluidswal bij lommerhof/waarderhout neemt het zicht op (brom)fietsers 

weg 

Zuidwijk Geluidswallen en groen? Is dit de eventuele begroeiing hiervan? 

De bermen moeten vooral vrij zijn van hoge begroeiing in de buurt van 

kruisingen enz, dit is sinds het aangepaste maaibeleid wel een dingetje.. 

Zuidwijk Grasvelden in mijn buurt betreft hier vooral de slootkanten welke slechs 2x 

per jaar worden gemaaid en hierdoor geen kinderen meer kunnen spelen of 

lekker zitten vissen niets 

Zuidwijk Grasvelden zijn vergeven van onkruid en hondenpoep. 

Het  groen langs sommige kruispunten staat wel erg hoog en belemmeren 

het zicht. 
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Zuidwijk Het gras bij de rotondes van de Oostangent wordt te lang waardoor je kleine 

kinderen op de fiets niet goed ziet aankomen als autobestuurder. De bomen 

in de Zuidwijk waren ziek, zijn vervangen, de nieuwe bomen zijn jong en kaal 

dus daarom een score 3. Het gras langs de Oostangent ziet er niet uit nadat 

het opgegeten is door schapen. Dat kost misschien minder of het is 

duurzaam maar het ziet er armoedig uit want de schapen eten niet alles. Wat 

achterblijft ziet er slordig uit. Dat het gras heel lang wordt langs de 

Oostangent vind ik trouwens mooi! Alleen niet bij de rotondes in de buurt, 

dat moet kort gehouden worden voor de zichtbaarheid van fietsers en 

voetgangers. 

Zuidwijk Het gras en het park in de Zuidwijk zijn overhoop gehaald bij het aanleggen 

van de buizen voor de warmte. Dat gras, en de bestrating, ligt er nu 

armoedig bij. 

Zuidwijk Het middenplantsoen in het Alida Buitendijk erf is nog steeds erg kaal. De 

rozen (?) Die er staan stoelen niet echt uit. 

Zuidwijk Het natuurlijk onderhoud langs de Oostangent van het groen levert in de 

buurt veel onkruid op, vooral als je last hebt van hooikoorts is dit een bron 

van pollen, heel vervelend. Het ziet er daarnaast het merendeel van het jaar 

er erg rommelig uit 

Zuidwijk Ik vind het wel leuk dat er schaapjes grazen, maar nadat ze hun werk 

gedaan hebben, ziet de berm er nogal verwaarloosd uit. Verder vind ik de 

geluidswallen prima, behalve in de nabijheid van rotondes en wegkruisingen. 

Ze zijn onnodig te lang en te hoog, waardoor het zicht voor 

verkeersdeelnemers wordt gehinderd/ontnomen. 

Zuidwijk Ik woon aan de Steigerdijk en daar wordt de laatste twee jaar weinig 

gedaan, je ziet wel mensen van de plantsoenendienst maar er wordt maar de 

helft steeds gedaan, waardoor het er nooit meer netjes en opgeruimd uitziet. 

Heb het over de graskanten langs de sloten/water. Het hoge riet (de helft 

wordt weggehaald op sommige stukken en andere stukken helemaal niet) 

soms wordt onkruid tussen de tegels (voetpad langs de waterkant) 

weggehaald maar ook weer een paar meter en de rest niet (ook werd 

afgelopen zomer dit niet aangeveegd of weggehaald) oogt heel rommelig en 

onverzorgd....is ontzettend jammer dit.  Als u nu komt kijken zit u wat ik 

bedoel met name mbt het riet aan de waterkant /sloot kant 

Zuidwijk Kastanjes zijn net vervangen 

De narcissen in de bermen zijn in het voorjaar erg mooi 

De schapen zijn een mooi beeld in de bermen. 

Zuidwijk Plantsoen naast ons huis wordt slecht onderhouden. Veel rietgroei dat nu ook 

onze tuin in gaat. 

Zuidwijk Vervallen geheel. Onderhoud is minimaal en dat is duidelijk te zien. 

Anders Bovenstaande items zijn niet van toepassing, wonen in buitengebied. 

Anders De grasvelden in mijn buurt bestaan nog. Helaas is er een nieuwe 

ontwikkeling gepland en zouden deze weg vallen. Wel jamer want voor 

kinderen is er amper wat te doen buiten de deuren in het oude centrum van 

Heerhugowaard heel erg kinder ontvriendelijk 
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Anders Het is allemaal eenduidig gras waarvan een deel ook nog door schapen 

wordt onderhouden zodat het er altijd slordig uit ziet. In vergelijking met 

buurgemeenten: onder de maat! 

Anders Wij wonen in het stationsgebied en dat is met uitzondering van het stukje 

stationsweg geen groene oase. 
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Vraag 12 

Wat zou de gemeente volgens u kunnen doen om uw gegeven rapportcijfers te verhogen? 

 

Wijk Toelichting 

Bomen- 
Recreatiewijk 

Alles goed bij blijven houden 

Bomen- 

Recreatiewijk 

Beter onderhoud en andere beplanting 

Bomen- 

Recreatiewijk 

Bij de onkruidbestrijding alleen milieuvriendelijke middelen gebruiken. 

Dus GEEN Round Upp. 

Bomen- 

Recreatiewijk 

Breng de bloemenstruiken terug, geef de stukken groen tussen trottoir en 

waterkant aan de bewoners in huur. 

De Bomenwijk is een armoedig aanziende wijk geworden waar het 

woongenot is vernield. 

Bomen- 

Recreatiewijk 

De groenplekken die in de woonwijken liggen meer gaan maaien 

Bomen- 

Recreatiewijk 

De keuze van de geluidsschermen is m.i. Bepalend voor hoe het eruit ziet. De 

idee voor ecologisch verantwoord is prima, de uitwerking is minder fraai 

Bomen- 

Recreatiewijk 

De plantsoenarbeiders moeten meer met hun gevoel werken,alsof het hun 

eigen tuin is en niet ruw en grof en ongeintersseerd hun werk zo snel 

mogelijk afraffelen. 

Ik heb al eerder geprotesteert tegen de ruwe snoeimethoden. 

Bij het schoffelen niet alles  weghalen maar echte planten laten staan,die zijn 

door de bewoners erin gezet. 

Bomen- 

Recreatiewijk 

De verschillende planten die er zouden moeten groeien zie ik niet terug in de 

bermen. Het nieuwste  stuk van de Oostangent, tussen de Zuidtangent en de 

Braken is lelijk, saai en te benauwd. De middenstrook (ook op de 

Westtangent ) is lelijk 

Bomen- 

Recreatiewijk 

De wens van vele inwoners om veel vaker te maaien volledig negeren en de 

natuur haar gang te laten gaan. 

Er zijn al veel soorten insecten en vlinders geminimaliseerd. 

Bomen- 

Recreatiewijk 

Frequentie onderhoud verhogen 

Bomen- 

Recreatiewijk 

Geen idee. Is goed zo 

Bomen- 

Recreatiewijk 

Gewoon, zoals vroeger, veel meer maaien, bv langs de Esdoornlaan. 

Bomen- 

Recreatiewijk 

Haast niet mogelijk wegens de kosten 

Bomen- 

Recreatiewijk 

Het schapenbeheer stoppen. 

Heeft geen toegevoegde waarde. 

Bomen- 

Recreatiewijk 

Het ziet er allemaal verschrikkelijk onverzorgd uit. Ecologisch prima, maar 

dan nog kan het er beter uit zien! 

Bomen- 

Recreatiewijk 

Ik denk dat mijn cijfers al behoorlijk hoog zijn ,het ziet er hier goed uit ! 
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Bomen- 

Recreatiewijk 

Ik denk dat ze het al prima doen. Ze hebben onze bomen en struiken pas 

gesnoeid en ik zie dat ze hierbij rekening houden met de aanwezige dieren. 

Bomen- 

Recreatiewijk 

Ik vind de aandacht voor ecologisch beheer heel goed 

Bomen- 

Recreatiewijk 

Lekker veel groen/bomen in de buurt. We wonen immers niet voor niets in 

de bomenbuurt! 

Bomen- 

Recreatiewijk 

Meer bomen en meer variatie in struiken 

Bomen- 

Recreatiewijk 

Niet veel of het zou moeten zijn de bermen zwerfvuil meerdere keren 

opgeruimd moeten worden. 

Bomen- 

Recreatiewijk 

Ook de tuinen va  de buurt bekijken met name in de bomenwijk op t eiland 

hele grote bomen in tuinen die oa gaslek veroorzaken en oneffen paden mag 

valincidenten 

Bomen- 

Recreatiewijk 

Perfect zou het worden als er méér tijd wordt aan het groen, maar ik 

waardeer de keuze van de gemeente om te besparen, dus een 7 is helemaal 

ok! 

Bomen- 

Recreatiewijk 

Ze doen het prima. 

Broekhorn Controleren op eventuele brandnetels. 

Broekhorn Frequenter maaien, ook op plaatsen die lastig te bereiken zijn (rond 

lantaarnpalen e.d.) En andere beplanting plaatsen. 

Buitengebied Kunnen de schapen ook niet ingezet worden in de berm van ons stukje dijk? 

Buitengebied Wij vinden het jammer dat de struiken vervangen zijn door bermmengsel 

langs de Jan Glijnisweg. Als het bermmengsel dan net mooi aan het bloeien 

is in het voorjaar, dan worden de bloemen er afgemaaid. Hierdoor is het 

effect van het bermmengsel weg. De graskanten langs de sloten zouden 

eigenlijk vaker gemaaid moeten worden. Hoe meer wij richting het centrum 

rijden hoe netter het groen eruit ziet. 

Butterhuizen Advies burgers hoe een eventuele bijdrage aan groen aangrenzende 

openbare percelen 

Butterhuizen Beter onderhoud en meer diversiteit. 

Butterhuizen De bermen vaker maaien zodat het er netjes uitziet. Tuurlijk moet er gelet 

worden op het milieu maar dat is niet overal aan de orde, het is ook een 

bezuinigingsmaatregel. 

Butterhuizen De plantsoenen die grenzen aan stoepen goed onderhouden waardoor er 

geen overhangende en doorgroeiende struiken de stoepen overnemen. 

Mogelijk ook aan de hand van buurtbewoners benaderen of ze bij 

ongewenste begroeing een foto kunnen sturen waardoor de gemeente 

gerichter actie kan ondernemen. Ik heb dat laatst gehad bij onze speeltuin 

aan de zeearend, daar was de beukhaag zo hoog geworden dat oversteken 

voor en overzicht van kleine kinderen een gevaar opleverde. Ik heb toen een 

mail gestuurd met foto's erbij en de volgende dag zijn er groenvoorzieners 

aan de deur geweest en heb ik het nog toegelicht en is de beekhaag 

gesnoeid, dat vond ik doortastend en top van de gemeente. 

Butterhuizen De schapen stinken, vervuilen de bermen en zijn onnodig. 
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Butterhuizen Geen plantsoenen meer vervangen door gras. 

Bij aanplant bomen rekening houden dat exemplaren geen overvloedige 

hoeveelheden hars afgeven. 

Butterhuizen Geen wensen 

Butterhuizen Hoewel de inzet van schapen goed bedoeld is en een herderlijke uitstraling 

suggereert, staan de beestjes vaak onder een niet houdbare schuine 

hellingshoek en vreten ze niet alles op. Kortom: mee stoppen en gewoon 

alles wegmaaien. 

Butterhuizen Iets vaker maaien langs de straten in de wijken. Wel goed dat er een strook 

gemaaid wordt waar je kan lopen, maar maai de rest bv. 4 keer per seizoen. 

Laat het langs doorgaande autowegen wel lekker groeien. 

Butterhuizen Ik ben zeer tevreden, geniet van ruige bloemen weelde, prachtig dat schapen 

ingezet worden 

Butterhuizen In de buitengebieden en doorgaande wegen het buitenste gedeelte van het 

gras gebied wel maaien 

Butterhuizen Meer in eigen beheer gaan doen. 

Butterhuizen Meer schapen.. 

Butterhuizen Op sommige kruispunten en bij rotondes waar fietsers & voetgangers 

voorrang hebben, wordt het gras soms pas erg laat gemaaid. Dit is gevaarlijk 

voor de verkeersdeelnemers, zeker in het voorjaar als het nog wel vroeg 

donker wordt en gras/onkruid snel groeit. Hier vorige keer bij een 

soortgelijke enquête hetzelfde commentaar gegeven, maar nog niet veel 

verbetering gemerkt. 

Butterhuizen Stoppen met de schapen. Er blijft teveel onkruid achter dat de schapen niet 

eten en het er onverzorgd uitziet 

Butterhuizen Vaker maaien 

Butterhuizen Vaker schoffelen in de plantsoenen. Het is toch geen doen voor de tuinlieden 

zo. Geen enkel eer van hun werk en er is geen beginnen aan als het onkruid 

hoog staat. 

Bewonersparticipatie voor onderhoud restgroen. En voor het schoonhouden 

van de bestrating voor hun eigen deur. 

Butterhuizen Volgens mij gaat het groenbeheer prima. 

Hulde aan alle dames en heren die het bijhouden. 

Butterhuizen Volgens mij is er teveel groen, wat niet behapbaar is voor de gemeente. 

Butterhuizen Wet niets te bedenken 

Butterhuizen Zo doorgaan, lijkt me 

De Draai Bepaalde straten toevoegen aan extra maaibeleid ipv 2x per jaar.  

En bepaalde grasvlaktes meer diversiteit tbv de bijeen etc. 

De Draai Bloemen en kleurrijke planten plaatsen. Groenbeheer in de draai aanpakken. 

Ik het gehele park staan maar 6 bomen. Het duurt sowieso even voor ze 

grote worden, dus eerder beginnen geeft profijt. 

De Draai De bestaande volwassen begroeiing bij de draai laten staan i.p.v. Weer 

vervangen. Meer bomen en struiken bij school helix 

De Draai Na de bouwwerkzaamheden snel groeiend groen en oudere bomen planten 

De Draai Vaker maaien 
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De Draai Vind dat de gemeente heel bewust met het groen omgaat jammer dat er veel 

bomen gekapt moesten worden maar wordt allemaal weer aangepland 

De Noord Het vuil niet te hoog laten groeien tot in de bloem onze collegas blijven 

spuiten van het aangewaaide zaad 

De Noord Meer bijhouden 

De Noord Meer kleur in het groen door meer bloeiende (vaste) planten. Vaker maaien 

in het buitengebied. 

De Noord Randen langs de berm tegen de weg/fietspad aan bv. 1 meter meerdere 

keren maaien. Het is duur asfalt waar gras op ligt en de paden worden er 

smaller door. 

Edelstenenwijk Beter snoeien van bomen die in stegen staan! Plant geen bomen die tot last 

kunnen zijn door hun lengte. Bij mijn huis voor is een stukje gemeentetuin 

waar eerst beplanting in stond. Elk jaar wordt dit minder.  Zou best leuk zijn 

als er wat nieuws voor in de plaats komt. Ik wil ook nog even kwijt dat get 

niet handig en wenselijk is om prikstruiken naast een parkeerplaats te 

planten zoals voor mijn huis het geval is. Die struiken dijen uit met als gevolg 

dat je met je enkels langs die struiken moet als je je auto in of uit wil. 

Edelstenenwijk Er wordt geroeid met de riemen die er zijn. Snap dat er keuzes dienen te 

worden gemaakt. Naar mijn mening worden de wijken te kort gedaan in 

vergelijking met het onderhoud in het stadshart/Middenwaard. Daar ziet het 

er over het algemeen beter onderhouden uit dan in de wijken. 

Edelstenenwijk Ga gewoon weer onderhouden! 

Edelstenenwijk Goed zo 

Edelstenenwijk Groenstroken vol met brandnetels zijn vaak een minder mooi gezicht. 

Edelstenenwijk Het ecologisch beheer van de bermen ontaardt in verwaarlozing en vervuiling 

door slechts een of 2 soorten onkruid. Er is geen enkele variatie!!!! 

Edelstenenwijk Het schoner houden van paden langs het groen en de graskanten van de 

trottoirs. 

Edelstenenwijk I.p.v. 2 keer maaien dit ong. 6 keer doen 

Edelstenenwijk Ik zet mijn twijfels bij het schapenbeheer. 

Ziet er af en toe wat mis-troostig uit. 

Edelstenenwijk Meer bomen in mijn buurt Edelstenenwijk 

Edelstenenwijk Meer diversiteit in groensoorten, vaker onderhoud plegen. In de 

Edelstenenwijk is er juist veel groen, maar in periodes tussen het maaien 

door ziet dat er dan ook wat ''verwilderd'' en ononderhouden uit 

Edelstenenwijk Meer maaien langs de wegen niet tot het 1.5m hoog is erg gevaarlijk. Grote 

bomen welke de zon in de nabij gelegen tuinen beperken graag genoeg 

snoeien zodat er voldoende zon is vooral (aquamarijn/ametist)! 

Edelstenenwijk Natuurvriendelijk maaien 

Natuurlijk e bermen, oevers, planten enen 

Edelstenenwijk Vaker maaien en op kruispunten het groen laag houden. Sommige punten 

zijn levensgevaarlijk 

Edelstenenwijk Wij missen de bloemen, 

Heemradenwijk Af en toe meer maaien op doorgaande wegen 

Heemradenwijk Geen idee 
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Heemradenwijk Geen suggesties. Ziet goed uit. 

Heemradenwijk Gewoon iets meer onderhoud en het geld dat nu besteed wordt aan het 

groen op rotondes daarvoor gebruiken . Het groen verkleint bovendien het 

zicht , is dus gevaarlijk 

Heemradenwijk Het vernietigen van het foeilelijke heremoes. 

Heemradenwijk Hogere afstelling grasmaaiers(Maaihoogte) en vaker maaien en snoeien. 

Heemradenwijk Investeer in kunde en geef daardoor de beheerders het gevoel van trots 

terug. 

Heemradenwijk Langs de wegen iets vaker maaien 

Heemradenwijk Meer geld er aan uitgeven en de wat arbeidsintensieve bomen (platanen) 

niet kappen! 

Heemradenwijk Meer groen 

Heemradenwijk Meer overleg met de bewoners. Hun beleving van het openbaar groen is 

misschien niet hetzelfde als die van de gemeente als beheerder van het 

groen. 

Heemradenwijk Middenweg overal voorzien van bomen 

Heemradenwijk Minder bomen kappen. 

Heemradenwijk Vaker maaien. 2x is veel te weinig. 

Huygenhoek Buitengebieden maaien 

Huygenhoek Er wordt gedaan alsof het ëcologische"beleid puur een natuurvriendelijk 

karakter heeft. 

Volgens mij is deze (foute) weg ingeslagen als gevolg van bezuinigingen en 

niets anders. 

Huygenhoek Geen idee 

Huygenhoek Geen tips 

Huygenhoek Het maaien kan rondom rotondes aan de Oostangent wat mij betreft iets 

vaker. Soms is het zicht op de fietspaden net iets te beperkt. Afgelopen jaar 

heb ik dit toen gemeld en daar is vanuit de gemeente toen actie op 

ondernomen. Complimenten hiervoor. 

Huygenhoek Het maaien van de speelvelden is voldoende. Van mij mogen de bermen 

vaker gemaaid worden (vaker dan 2x). Wij wonen dicht bij een sloot en daar 

staan regelmatig de brandnetels heel hoog. Daar wordt af en toe wel wat 

aan gedaan, maar dat mag wat mij betreft ook vaker. 

Huygenhoek Meer bloemen zaaien (bijvriendelijk) 

Bomen langs Oostangent richting de Draai 

Huygenhoek Meer bollen planten voor een vrolijk voorjaar 

Huygenhoek Meer en zorgvuldiger maaien. 

Huygenhoek Onkruid beter beheersen bij nieuwbouw en grassen langs randen fietspaden 

tijdig weghalen. 

Huygenhoek Speeltuinen een paar keer minder maaien en dan een paar keer extra's langs 

de waterkanten. 

Molenwijk Geen mening 

Molenwijk Gezellige bloeiende planten te plaatsen, struikgewas, wat niet zo hoog wordt 

maar wel mooi groen blijft. Hoog bloeiende grassen en kruiden geven veel 

overlast voor hooikoortspatiënten. Het hoge gras ziet er tevens zeer 
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onverzorgd uit. 

Heerhugowaard ziet in de winter saai en kleurloos uit. Wat nou stad van 

kansen? Stad van saaiheid. 

Molenwijk Gras gewoon zo laten groeien als beloofd, en kruidenrijk mengsel. Nu saai 

groen grasveld waar alleen maar honden in worden uitgelaten. Nul 

toegevoegde waarde 

Molenwijk Het groenbeheer van de gemeente is super, hoeft niet verhoogd  

De gemeente zou meer aandacht moeten geven aan verkeersdoorstroom, 

want mensen moeten wel naar hun werk 

Molenwijk Het mag netjes zijn! 

Molenwijk Meer afvalbakken voor hondenpoep, en laat de schaapjes maar komen door 

de hele stad. Ze doen t goed. 

Molenwijk Onkruid vaker weghalen 

Molenwijk Sommige stukken mogen wel vaker gemaaid worden, bijvoorbeeld 4x ipv 2 

keer. Sommige plekken (bijvoorbeeld afgelegen plekken of langs water) is 2x 

wel voldoende. Maar langs paden is 2x wel wat weinig. 

Molenwijk Vaker maaien en meer groen, mooie bomen in tact houden 

Molenwijk Vaker maaien en mooiere planten .  Ziet er nu rommelig uit 

Oostertocht Beter cq. Vaker onderhoud aan het groenbeheer. De schapen geeft een 

leuke, landelijke uitstraling. Maar momenteel is het gras/onkruid vaak al 

hoog en dat geeft een slordige, slonzige uitstraling. En daardoor gaan 

mensen waarschijnlijk ook eerder troep in de bermen gooien. 

Oostertocht Doorgaan 

Oostertocht Frequentie verhogen 

Oostertocht Geen specifieke opmerking 

Oostertocht Het groenbeheer langs de waterpartijen en de doorgaande wegen is prima, 

maar in de woonwijken wordt er te weinig onderhoud gedaan. Hierdoor zien 

de wijken onverzorgd en verwaarloost uit. Het woonplezier met betrekking 

tot "het buiten leven" daalt enorm. 

Oostertocht Na het maaien de resten opruimen 

Oostertocht Plantsoenen Oostertocht opnieuw inplanten. 

Zichtkant vanuit de auto van de geluidswallen verbeteren. 

Probleem van druipende bomen op de Koggelaan aanpakken. 

Onkruid op de trottoirs verwijderen. 

Oostertocht Stoppen met de inzet van de schapen. De ontlasting van de schapen stinkt in 

zonnige tijden en ik vind het dieronvriendelijk dat de schapen in de 

uitlaatgassen van de auto's staan. Schapen zijn ook selectief in het eten van 

het groen zodat er niet overal "gemaaid" wordt. 

Oostertocht Toch frequenter maaien of de schapen frequenter laten grazen langs de 

grote doorgaande wegen 

Oostertocht Vaker en netter maaien langs de vijver. Daarnaast de doden vissen als 

gevolg van het maaien opruimen. 

Oostertocht Vaker maaien 

Oostertocht Vaker maaien bijv elke maand. 

Geen schapen in de woonwijken!!! 
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Ze grazen bij mij voor de deur en het stinkt vreselijk. Ook nog lang nadat ze 

geweest zijn. Verder ligt op de weg er naar toe alles met schapenstrond. 

Oostertocht Vaker maaien. 

Oostertocht Veel meer groen en veel meer variatie. Ook vind ik het leuk wat je in Alkmaar 

hebt waar inwoners zelf een stuk groen gaan beheren. 

Oostertocht Vrachtverkeer sloopt het gras ! Hogere stoepranden ! Scheelt ook vervanging 

van de stoepranden door het zware verkeer 

Oostertocht Wanneer er gras wordt gemaaid ligt de stoep en de openbare weg vaak vol 

met gras, erg slordig. 

Oostertocht Wat ik al eerder zei: meer maaien en ook rondom bomen en lantaarnpalen 

e.d. 

Oostertocht Weer alles maaien 

Planetenwijk De reden die wordt aangedragen in de vorige 3 vragen heeft alleen maar 

met geld te maken 

Planetenwijk Gevarieerder soorten gewas planten en reeds gerooide kaalslag adequaat 

herbeplanten 

Planetenwijk Ik denk dat dit toch wel aardig het maximaal haalbare is. 

Planetenwijk Meer struiken en variatie bv zoals de rotonde bij de icaruslaan/westtangent 

Planetenwijk Schapen als maaier verarmen de grond niet, de uitwerpselen komen immers 

terug op/in de grond. 

Verarming leidt tot diversiteit. In feite verandert er dus niets. Voor het milieu 

maakt het ook niet veel uit. De schapen en de herder komen er ook niet 

vanzelf. Dit is meer een vorm van "windowdressing". 

Het staat leuk maar je hebt er niet veel aan. 

Rivierenwijk Al het groen beter onderhouden, maai beleid herzien (geen schapen) in het 

voorjaar meer bollen hiacinten krokussen etcetc 

Bij ons in de wijk is na renovatie niet al het groen vervangen voor nieuw er 

zijn stroken die er nu niet uit zien deze opknappen maakt de wijk 

aantrekkelijker 

Rivierenwijk Er zijn grote/hoge bomen gekapt, waardoor deze het water niet meer 

opnemen, hierdoor veranderen grasveldjes in modderpoelen, waar de 

maaimachines doorgeen ploegen. 

Bomen aanplanten kan helpen 

Rivierenwijk Na het maaien blijft er verschrikkelijk veel troep achter op de voet- en 

fietspaden, wat leidt tot heel veel ergernis bij buurtbewoners. Als de burger 

het zelf zo achterlaat krijgt hij bezoek van de BOA, dus waarom ruimt de 

gemeente het zelf niet op? 

Rivierenwijk Struiken uitdunnen. 

Schilderswijk Beter onderhoud plantsoentjes 

Schilderswijk Beter regulier onderhoud en regulier maaien van al het gras ook langs de 

doorgaande wegen.  

Dit voorkomt een hoop allergieën. Onkruid word nu gezien als "diversiteit", 

wat een onzin!! 

Bij het onderhoud van de plantsoenen ook het geschoffelde groen afvoeren 

in plaats van laten liggen. Overwoekering door onkruid tegen gaan! 
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Schilderswijk Dat is terug in de tijd en met gemotiveerde personen aan de slag gaan en de 

werkzaamheden verrichten zoals dat 10 jaar geleden werd gedaan en 

wellicht goedkoper is dan de gelden die er nu voor worden besteed. Met 

name dient er een gekwalificeerd persoon aangesteld worden die 

verantwoordelijk is voor toezicht naar de uitgevoerde werkzaamheden. Dan 

weer gewoon gereedschap gebruiken die berekend zijn op de verrichte 

werkzaamheden. Ecologisch is leuk voor natuurlandschap maar niet voor 

plaatselijk stedelijke groenvoorziening. 

Schilderswijk Dat zou ik niet weten 

Schilderswijk De planten die in de wijken staan ook bij houden 

Schilderswijk De schapen weg te laten en het weer zelf maaien 

Schilderswijk Door de schapen of vaker te laten grazen of door toch te maaien langs de 

krusemanlaan 

Schilderswijk Het zgn schapenbeheer stelt niets voor en er is geen enkele sprake van een 

rijkere en gevarieerdere begroeiing van door schapen begraasd land. Er komt 

alleen maar méér onkruid als brandnetel en zuring, en dat vreet geen beest. 

De goten groeien dicht, de straatkolken eveneens (méér leegzuigen!) En het 

onkruid op de trottoirs staat 's zomers bijna kniehoog. 

Schilderswijk In de oude wijken van HHW meer variatie in plantsoentjes aanbrengen. 

Schilderswijk In het algemeen ben ik het eens met het ecologisch beheer maar soms geeft 

het maaibeleid 'overlast', ik zie dat bij mij in de wijk langs de vijvers, als er 

wordt gemaaid is het gras al erg hoog en het blijft dan ook nog liggen wat 

erg veel troep geeft, de grasmaaier neemt het met z'n wielen ook mee naar 

de volgende plek en zo ligt er dan overal verspreid plukken gras. Het zou m.i. 

Beter zijn om of vaker te maaien, dan kan het blijven liggen of het gemaaide 

gras weghalen. 

Schilderswijk Luisteren naar de burger en als ze iets beloven ook doen . In ons geval 

helemaal niet ! Waardeloos 

Schilderswijk Maaien langs de bermen waar het uitzicht verkeersbelemmerend werkt, is 

noodzakelijk. De gemeente zou hier meer oog voor moeten hebben. 

Schilderswijk Meer eenjarige kruiden en bloemen zaaien. Goed voor de vlinders en bijen en 

het ziet er heel gezellig uit 

Schilderswijk Meer keren maaien 

Schilderswijk Meer maaien en meer variatie in bermbegroeiing. 

Schilderswijk Schapen vervangen het maaien niet en dus ogen van mij beide opties 

gecombineerd worden. Nu komt de berm vooral in de zomer haveloos en 

onverzorgd ogen. Als ik mijn tuin zo zou beheren, krijg is commentaar.  

Bovendien zorgt het bloeiend gras voor veel overlast in mijn tuin. Ik heb veel 

borders en daar kan ik wel gaan maaien. Ook op terras en paden is dat het 

geval. Heel erg irritant. 

Schilderswijk Snoeien van takken, evt rooien van oude bomen, schilderswijk, m.n. J. 

Marisstraat 

Schilderswijk Twee keer per jaar maaien langs doorgaande wegen, enz. Vind ik te weinig. 

Het zou prettig zijn als dat iets vaker gebeurt. Zeker in verhouding tot 26 

keer per jaar maaien van de speelveldjes ( wat ik overigens perfect vind) 
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Schilderswijk Vaker maaien zodat de bermen er verzorgder uitzien. 

Schilderswijk Vaker maaien. Gevaarlijke bermen .weinig overzicht. 

Schilderswijk Weer van die bermen met wilde bloemen zoals klaprozen, korenbloemen, 

prachtig!! 

Schrijverswijk Afvoeren maaisel,bloemen zaaien, niet zo rigide maaien maar beoordelen wat 

de situatie is: dus meer beheren! 

Schrijverswijk Ga zo door 

Schrijverswijk Gewoon regelmatig maaien en snoeien om een aantrekkelijke en keurige 

omgeving te creëren. Nu is het vaak een slordige bedoening. 

Schrijverswijk Hopelijk coulant met evt niet opruimen van hondenuitwerpselen in het hoge 

gras; misschien de mooie planten op de geluidswallen niet laten begrazen. 

Het overgebleven onkruid langs de weg die niet door schapen worden 

opgegeten weg laten halen. 

Schrijverswijk Is goed genoeg. Meer doen is niet nodig. 

Schrijverswijk Meer middelen beschikbaar stellen om groenbeheer op een acceptabel 

niveau uit te voeren. Stop met het huidige (niet) maai beleid. Het gaat 

economisch weer beter in Nederland, dus wellicht de burger vragen hiervoor 

een extra bijdrage te doen in de gemeentelijke belastingen. 

Schrijverswijk Meerdere keren maaien 

Schrijverswijk Nog meer bomen, meer plantsoenen en vaker maaien. 

Schrijverswijk Omgewaaide bomen.vervangen, en niet bij de grond  afzagen 

Schrijverswijk Vaker en beter onderhouden en geschoffeld tuin afval niet terug gooien in de 

gemeente tuinen. 

Stad van de 

Zon 

Beheer/maaien naar behoefte of vraag i.p.v. Standaard schema 

Stad van de 

Zon 

Beplanting van de geluids schermen 

Stad van de 

Zon 

Betere machines deze zijn veelal te zwaar waardoor het gras kopot gemaakt 

wordt en dus een modder poel 

Stad van de 

Zon 

Daar heb ik geen verstand van 

Stad van de 

Zon 

De wallen inzaaien met klaproos en dergelijke. Geeft een vrolijk gezicht. In 

ieder geval proberen meer kleur aan de wallen te geven en dan het liefst het 

hele jaar door indien mogelijk 

Stad van de 

Zon 

Door zelf eens objectief naar de situaties gedurende het jaar te kijken en 

daarop maatregelen te treffen 

Stad van de 

Zon 

Iets vaker maaien van bermen langs doorgaande wegen en water 

Stad van de 

Zon 

Meer bomen grote bomen, bomen langs middenweg helaas weg nu hele 

kleine boompjes. 

Stad van de 

Zon 

Meer bomen planten in de wijken 

Stad van de 

Zon 

Meer kleuren, paar jaar geleden is al het groen uit de perken getrokken en 

gras ingezaaid. Super saai. Side middenweg worden alle bomen gekapt maar 

er staan nu alleen nog stompjes, het zou wat mij betreft wat fleuriger mogen 
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met meer verschillende beplanting die meer spreekt tot de verbeelding dan 

alles alleen maar hetzelfde zoals bv de hedra/klimop die overal staat 

Stad van de 

Zon 

Meer maaien en snoeien, maar dit gaat soms ten koste van ecologie. 

Daarnaast vind ik dat extra geld om het groen aan te pakken beter kan 

wordwn uitgegeven aan dingen die écht belangrijk zijn, zoals zorg, 

kinderopvang, mensen die het minder hebben. Gemeente zou participatie uit 

de buurt kunnen vragen; snoeien van groen en grasmaaier over een 

speelveld halen kan de buurt ook zelf doen. 

Stad van de 

Zon 

Meer maaien gebied Gibbon 

Stad van de 

Zon 

Meer maaien ivm hooikoorts klachten 

Stad van de 

Zon 

Mijn in ziens niets. 

Stad van de 

Zon 

Onkruid nog wat beter wieden 

Stad van de 

Zon 

Stukken berm vaker maaien bij kruispunten en rotondes om deze goed 

overzichtelijk te houden 

Stad van de 

Zon 

Vaker dan 2x pj maaien in woonwijken, bermen weer maaien i.p.v. Schapen 

Stad van de 

Zon 

Vaker onderhoud plantsoenen. 

Stad van de 

Zon 

Wat vaker maaien van de graskanten langs het water in de Stad van de Zon. 

De kant aan de weg wordt wel redelijk bijgehouden, maar 3 meter naar links 

( naar de waterkant) ziet het er dan onverzorgd uit. Het voetpad loopt om de 

gehele Stad van de Zon heen en ziet er daarom niet netjes uit. 

Stad van de 

Zon 

Westerweg snelweg maken met geluidswal, net als aan het begin van de 

westerweg.  

Eigenlijk vertikaal meer groen en horizontaal meer asfalt. 

Stad van de 

Zon 

Zie mijn eerdere opmerkingen. 

Stadshart Bermen en slootkanten beter onderhouden. 

Ook zwerfafval! 

Stadshart Uiteraard meer maaien, onderhoud plegen in zijn algemeenheid. Maar kost 

uiteraard extra geld en dat zal het probleem zijn om het niet of minder keren 

uit te voeren. 

't Kruis Meer planten plaatsen en niet overal maar gras of onkruid laten groeien 

't Kruis Onderhoudsintensiteit verhogen. Veel beplanting is weggehaald langs de 

bermen en vervangen door gras. Dit wordt vaak kapotgereden. Bomen 

vervangen als ze worden weggehaald. 

't Kruis Op re glijn8sweg komen de wilde bloemen. Door. Dezelfde week worden ze 

weggemaaid. Dat is jammer. Dus maaitijden beter afstemmen op de groei 

van de wilde bloemen  Zodat de bermen vol kleur kunnen staan 

Zuidwijk De doelen bij het ecologische beheer klinken er goed alleen zie ik het verschil 

niet? Weet ook niet goed wat het inhoudt.. Wellicht kan hier meer PR op 
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komen? 

Het maaibeleid zou zich moeten aanpassen aan de wegsituatie, als hierdoor 

de verkeersveiligheid verminderd wordt (overzichtelijkheid) dan denk ik dat 

het de verkeerde kant op gaat. 

Zuidwijk De grasstroken langs de sloot op de zuidwijkring vaker maaien en beter 

onderhouden. De vlinderstruiken ook plaatsen tegenover de ronnie 

buurmantuin net als in de rest vande straat. Misscien wat meer narcissen en 

krokusbollen plaatsen.  

 

Het gras staat soms meer dan een halve meter hoog, waardoor kleine 

honden dan weer vaker op de stoep poepen. In onze wijk hebben wij vaak 

het idee dat butterhuizen en de stad van de zon het visiteplaatje zijn en de 

zuidwijk ergens onderaan het lijstje staan. 

Zuidwijk De inzet van schapen heroverwegen 

Zuidwijk Ik vind Heerhugowaard het ten opzichte van andere gemeenten niet slecht 

doen. Het was vroeger wel diverser, in beplanting. Veel struikjes zijn 

weggehaald ten faveure van gras, dat is misschien het enige wat ik kan 

opmerken. 

Zuidwijk Ik vind het al erg goed, dus heb eigenlijk geen echte opmerkingen. Hoop wel 

dat de middenweg tussen de Intratuin en butterhuizen weer mooi wordt, nu 

vind ik het veel te kaal. 

Zuidwijk In nog meer gebieden ecologisch beheer 

Zuidwijk Niks, ik vind het prima zo 

Zuidwijk Nou de mensen liepen in sommige maanden voldoende rond maar er kwam 

(heel eerlijk) weinig werk uit hun handen. Sommige liepen enkel rondjes dus 

daar toch een beetje meer bovenop zitten. En regelmatig een inspectierondje 

maken. Als er bv riet wordt weggehaald dan ook overal niet alleen een paar 

meter langs de sloot en de rest dan weer niet (het blijft er onverzorgd uitzien 

op deze manier. 

Zuidwijk Ook groenstroken langs de waterkant weer netjes maaien en verzorgen. 

Zuidwijk Op dit pad verdergaan. Duurzaam, groen en milieuvriendelijk 

Zuidwijk Over voorgaande onderwerpen ben ik zeer tevreden 

Zuidwijk Stoppen met dat schapengedoe, het ziet er niet uit nl. Er blijft van alles staan 

en het stinkt een uur in de wind. Schapen horen gewoon in de wei. 

Gewoon een maaimachine erover en klaar lijkt me. 

Zuidwijk Vaker maaien en opruimen. Ik heb hooikoorts, en door het nieuwe beleid heb 

ik mijn dosis voor innemen moeten verhogen. 

Zuidwijk Voetpaden die na regenbuien onderwater staan of waar (diepe!) Plassen op 

blijven staan verhogen / de bermen verlagen. Vooral in / rondom het Park 

van Luna kan geen ronde 's avonds worden gelopen zonder natte voeten te 

krijgen. Omdat het dan donker is en verlichting ontbreekt zijn de 

waterplassen haast niet zichtbaar. 

Zuidwijk Zie mijn eerste opmerking. En er staan nu hogere grassorten (lijkt op 

lampenpoetsers) die bij dieren ernstige inwendige schade kunnen 

veroorzaken doordat de halmen weerhaakjes hebben. Als ze deze eten 
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kunnen ze zelfs overlijden. Het staat mooi maar zou voor de dieren en hun 

baasjes fijn zijn als ze worden vervangen. 

Anders 2x per jaar is te weinig, het onkruid staat vaak te lang erg hoog daardoor 

voor verkeer hinderlijk. 

Anders Boom aanplant waar mogelijk. De gevarieerde bermen op meer plaatsen 

creëren. 

Anders In de bermen minder gras en meer duurzame, onderhoudsarme, planten. 

Zoals in het verleden de Vondellaan. 

Geen ecologisch schapenbeheer. Is in de zin van ecologie een druppel op een 

gloeiende plaat. Heeft hooguit politiek-publicitaire waarde. 

Anders Schapen weg doen. Geld kan beter worden gebruikt, zoals aan de oude 

buurthuizen. 

Anders Vaker maaien langs doorgaande wegen. 

Anders Vooral doorgaan met wat we nu doen 

Anders Ze doen het best goed. 

Anders Zich aanzetten voor kindervriendijke speeltuinen met echte gras ipv 

kunstgras. 
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Afsluitende toelichtingen 

 

Wijk Toelichting 

Bomen- 
Recreatiewijk 

Als struiken uit tuinen van bewoners het zicht belemmeren van verkeer, dan 

mag van mij de gemeente ingrijpen 

Bomen- 

Recreatiewijk 

De bloemborders gevarieerder beplanten rekening houden met bloeitijd 

,hoogte kleuren e.d. 

Ik zag borders in de gemeente Wormer waar dat wel gebeurd,een heel ander 

gezicht. 

Als alle mensen hun tuinen goed groen maken en niet betegelen ,Tegeltax, 

dan kan de gemeente weer eens meedoen met"de groenste gemeente van 

Nederland". 

Dat zou mooi zijn. 

Bomen- 

Recreatiewijk 

De gemeente doet wat zij kan tegen het budget wat ter beschikking staat en 

ik ben tevreden 

Bomen- 

Recreatiewijk 

Doordat zelfs meesturende aanhangers de bocht niet kunen maken is er 

altijd een stuk groen overreden door de vrachtwagens. Doe aub hier iets aan 

want de auto's moeten de winkel toch kunnen bevoorraden  

 ik heb het hier over het stuk groen langs de Olmenlaan 

Bomen- 

Recreatiewijk 

Fiets bijna dagelijks langs de middenweg richting de Intratuin en het was 

verschrikkelijk om te zien hoe de bomen werden weggehaald. Hoop toch echt 

dat daar een goede vervanging voor komt. 

Bomen- 

Recreatiewijk 

Geld goed besteden aan het uiterlijk van HHW in plaats van geld weggooien 

in prestige projecten waar de burger niets aan heeft en niets toevoegt aan 

leefbaar HHW. 

Bomen- 

Recreatiewijk 

Graag terugkoppeling van de uitslagen. 

Bomen- 

Recreatiewijk 

Groenonderhoud in bebouwing is een lastige kwestie. Je wilt veiligheid in de 

wijk en langs voetpaden, maar ook gevarieerd en milieuvriendelijk groen en 

daarbij moet je ook rekening houden met dieren. Volgens mij proberen ze in 

HHW overal rekening mee te houden en naar mijn idee doen ze dat harstikke 

goed. 

Bomen- 

Recreatiewijk 

Heerhugowaard de stad van de kansen prima maar niet de stad van het 

onkruid en ongemaaide gazons 

Bomen- 

Recreatiewijk 

Het grote probleem zal blijven dat kosten, natuurbeheer en fraai vrijwel altijd 

wringen. Kies je voor het een, dan  zal je van het ander iets moeten laten. Ik 

vrees dat dat dilemma's zijn waar op de korte termijn geen oplossing voor is.  

Dat verwacht ik ook niet. Het idee om burgers meer te betrekken bij 

onderhoud  kort bij hun huis is niet verkeerd. Dit zal echter ook wel de 

nodige problemen opleveren. De een doet dit, de ander niet en er zal wel 

gemor komen. Burgers kunnen echter niet alles ( bv onkruid tussen 

stoeptegels/randen verwijderen). 

Bomen- 

Recreatiewijk 

Het tijdstip van het maaien langs de ontsluitingswegen vind ik niet altijd 

handig gekozen. Rekening houden met tijden waarop het minste verkeer rijdt 

zou prettig zijn. 
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Bomen- 

Recreatiewijk 

Ik heb sinds het veranderde maaibeleid ongeveer 300x meer last van 

hooikoorst, het begint eerder en duurt langer. Aas nooit zo en als ik jjn een 

andere gemeente verblijjf heb ik nauweljjjks last 

Bomen- 

Recreatiewijk 

Meer parkeerplaatsen 

Bomen- 

Recreatiewijk 

Onderhoud wordt incidenteel uitgevoerd door niet-vakmensen. Deze werpen 

gesnoeide takken tussen de overige struiken en denken dat dat deze snel 

vergaan . 

Bomen- 

Recreatiewijk 

Rekening houden met de teken. Daarom gras wat korter houden. 

Bomen- 

Recreatiewijk 

Slecht onderhouden  

Nen laat bv schoffelen door onherkenbare  

Pers je ziet niet of deze 

Buitengebied We hopen dat het groen dat er is in de gemeente zoveel mogelijk bewaard 

blijft en dat door deze enquête niet opnieuw bestaande struiken vervangen 

worden door grasland. Het is mooi om de schapen te zien die in de bermen 

grazen, langs bepaalde wegen. Ik vind dat het landelijk en natuurlijk karakter 

van Heerhugowaard behouden moet blijven. 

Butterhuizen Bij mij achter is gras wat Door NIEMAND gebruikt wordt , maar wordt wel 

meerdere malen gemaaid soms iedere week echt onnodig .Mijn was is 

regelmatig groen van opspattend gras . 

Woon in butterhuizen , maar rand park van luna Gibbon appartementen met 

geel/ groene balkonnetjes 

Butterhuizen Er moet ook meer opgelet worden of mensen die op een hoekhuis wonen 

hun haag of heg minder hoog houden. Het overzicht met afslaan levert 

gevaarlijke situaties op. Vroeger was het verplicht dat mensen op 

hoekwoningen de begroeiing niet hoog mochten hebben, is dat dan niet 

meer? Buurtbewoners meer betrekken bij de groenvoorziening. 

Butterhuizen Het groen beleid is ook een kwestie van smaak,, de een vindt dit mooi de 

ander vindt dat mooi.. 

Groen is belangrijk voor gezondheid van de mens in geest ziel en lichaam. 

Hou het betaalbaar en je heb tevreden mensen.. 

Butterhuizen Houdt rekening met weersomstandiheden met het onderhoud. Park bij Albert 

Heijn wordt regelmqatig aan gort gereden als het nat is. 

Geef dit park tussen de Reuzenpandasingel en de Middenweg een naam!  

Vereenvoudigd de communicatie. 

Maak van het park tussen de " Waardse Tempel" en de Westtangent een 

permanent losloopgebied voor honden. Hier komt geen hond voor de rest. 

Butterhuizen Ik zou de schapen best vaker willen zien. Ook rondom Park/Strand van Luna 

(bv. Grasveld achter Damhert) zouden ze kunnen grazen. 

Butterhuizen Zoals genoemd zeer tevreden met de ontwikkelingen op dit vlak afgelopen 

jaren 

De Draai Beleid en onderhoud wat duidelijker op de gemeente site zodat je een 

duidelijker beeld te krijg van onderhoud 

De Draai Probeer bomengroei te stimuleren. Goed voor zuurstof en co2 balans 
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De Draai Veel rotondes zorgt juist voor ongelukken. Mensen letten na de 9e rotonde 

minder op dan bij de eerste.  

En begin alvast met het park bij de draai. Dan begint dit ook eindelijk vorm 

te krijgen.  

Ook is er nu al te weinig parkeergelegenheid in de draai. 

Edelstenenwijk Compliment voor het onderhoud van het stadspark achter de Jade 

Edelstenenwijk Er mag ook meer aandacht worden besteed aan de verwijdering van 

ongewenste vegetatie ook op wegen en woonerven 

Edelstenenwijk Ik hoop dat de gemeente de verwaarlozing van de bermen, wat nu gebeurt 

onder het mom van ecologische zorg, eens aanpakt en zorgt dat er goed 

onderhoud wordt gepleegd wat leidt tot een fatsoenlijke uitstraling van de 

bermen, Vervuilde bossage en bermen vragen om het dumpen van zwerfvuil. 

Edelstenenwijk Is het mogelijk om naast het fietspad (oftewel het hondenuitlaatpad) achter 

de Aquamarijn (begin vd nummering) aan de kant van de Middenweg 1 of 2 

lichtmasten te plaatsen? Verderop is wel verlichting maar in het begin niet, 

erg donker meer de hond of fiets en vaak hangjongeren op de bank oa met 

vuurwerk. 

Heemradenwijk Bij het binnenkomen van de gemeente is een verzorgd beeld het eerste 

visitekaartje. Maak daar wat van. 

Heemradenwijk Ik zie veel loslopende honden op plekken waar dit niet is toegestaan. Ook 

wordt door veel mensen de hondepoep niet opgeruimd. Als je deze mensen 

erop aanspreekt, wordt het ruzie. Het zou goed zijn als de gemeente meer 

zou controleren en eventueel sancties op zou leggen. Met name op het 

strand van Luna!! 

Heemradenwijk In de Heemradenwijk verdwijnt teveel groen en moet plaats maken voor 

bebouwing. Voor kinderen zijn er geen mogelijkheden een balletje te 

trappen. Aantal speeltuintjes en kwaliteit is ook bedroevend.  De kap van de 

bomen bij de Nuyenburglaan is eeuwig zonde. De aantrekkelijkheid van de 

wijk zal afnemen, het groen was de reden dat wij er zijn komen wonen. 

Jammmer dat er zoveel op het groen wordt bezuinigd. Ik betaal graag wat 

meer belasting voor een aantrekkelijke groene gemeente. 

Heemradenwijk Minder bomen omhakken en vooral het rituele jaarlijkse uitgebreid snoeien 

van bomen en bossages verminderen lijkt mij aardig wat kosten te kunnen 

besparen 

Heemradenwijk Vooral bomen in stand houden anders verandert het in een kale boel 

Huygenhoek Bij sommige punten mogen de bosjes lager gesnoeid om de veiligheid voor 

fietsers te vergroten: bijvoorbeeld bij kruising Huygenhoekring en het 

fietspad (Grietjespad > De boog). Op de Oosttangent, bij de rotonde 

Haringvliet / West-Frieslandsingel, wanneer je komt vanaf de rotonde bij de 

Rustenburgerweg, vind ik dat de geluidswal ook een onoverzichtelijke situatie 

veroorzaakt (pas op het laatste moment kun je zien of er vanaf rechts een 

fietser aankomt). 

Huygenhoek In onze wijk is momenteel veel gedaan aan groen voorziening. Vaak ziet het 

er dan beter uit. Er zijn en blijven altijd verbeter punten. Wat mij wel stoort 

is dat mensen die in de wijk wonen, vaak beplanting in tuinen hebben die de 

openbare weg belemmeren. Hedra's, struiken, bomen en andere planten 
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hangen vaak over stoepen of in stegen. Zo ook tussen de huygenhoekring en 

de ac op 't landtplantsoen. De stoep is daar al niet zo breed en de beplanting 

die daar naast en half overheen hangt, maakt het alleen maar smaller. Is er 

een regel/wet dat bewoners verplicht om onderhoud te plegen aan hun 

groen voorziening en de openbare ruimtes die zijn daar mee belemmeren? 

Huygenhoek Mijn kinderen vinden de schapen geweldig langs de Oostangent. 

Ik ben het er volstrekt mee oneens dat de gemeente de zorg voor het groen 

aan burgers overlaat. Dat wordt een zooitje, dat zie ik mijn straat ook. De 

meeste mensen in de huurhuizen hebben weinig op met groen en hun 

tuintjes. Voor wat betreft het overlaten aan bedrijven: dit is mij niet duidelijk. 

Doelt u op uitbesteden aan hoveniers of aan plaatselijke bedrijven? Indien dit 

laatste het geval is, voorzie ik veel extra bestralingen in Heerhugowaard. Wat 

niet wenselijk is gezien de wateropvang van de stad. Met steeds meer 

grasland wat wordt plaveid met asfalt en beton (De Draai) en de 

klimaatverandering moet er gewerkt worden aan adequate wateropvang. Dit 

kan de gemeente niet beleggen bij de burger en bedrijven. Dat is de 

verantwoordelijkheid van de gemeente. 

Huygenhoek Mooie veldbloemen zaaien zodat er meer insecten getrokken worden. 

Huygenhoek Om de rotondes veiliger te maken vind ik dat het eenrichtingsverkeer moet 

zijn 

Huygenhoek Stad van kansen? Alleen met een goede uitstraling en geen zoodje langs de 

wegen. 

Molenwijk Gras langs de zuidtangent maaien zoals beloofd: niet, zodat er een 

bloemenakker ontstaat. Graag weer bomen en groen in de straat 

(moutmolen), nu doodse aanblik. Speeltuin is mooi geworden, maar groen is 

echt onder de maat en ook niet meegenomen in de vernieuwing, gemiste 

kans! 

Oostertocht Bij het vegen van straten ook de trottoirs meenemen 

Oostertocht De rotondes bij de oosttangent mogen niet te hoog zijn vanwege de 

verkeersveiligheid 

Oostertocht Grazende schapen zijn ook nog eens een leuk gezicht, hoewel ze bepaalde 

grassoorten niet eten. 

Oostertocht Het zou nuttig zijn ook eens onderzoek te doen naar parkeer overlast. Als ik 

spreek over mijn straat (Lagedijk) heb ik er soms gewoon moeite mee om 

mijn eigen straat in en uit te komen vanwege de vele auto's die met name 

aan het begin van de straat op de weg geparkeerd staan. Wilt u hier 

onderzoek naar doet, kom dan 's avonds of in het weekend kijken, niet door 

de week overdag als iedereen naar zijn werk is. 

Oostertocht Ik zou graag rondom Middenwaard nog veel meer groen zien, en in de 

Oostertocht mis ik bosplantsoen. 

Oostertocht Wij als buurt houden onze straat schoon, ik denk nog altijd dat dat de 

oplossing is voor een goedkope en opgeruimde wijk. Zelf bijhouden dan is de 

groenvoorziening sneller klaar 

Oostertocht Wintergroen! Verdwenen bij de rotonde  in oostertocht ??; ook beschermend 

tegen graffity ! 
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Wintergroen bindt de gehele omgeving; rustiger en aantrekkelijker zicht 

graffity al jaren zichtbaar op de elektriciteits huisjes !!!! Niemand doet hier 

iets aan, heeft de eigenaar 

geen onderhoudsplicht ? 

Planetenwijk Betreft onkruid in gras niet zo n probleem mee ,behalve als het brandnetel is 

, deze kruipt verder ,lastig te verwijderen, daarnaast onkruid overgroei in zijn 

algemeenheid bv de stoeprand stoep welke vrijwel direct langs de huizen is 

gelegen zou structureel meegenomen moeten worden door de 

veegmachine(Eroslaan ,moet wel bekend zijn.) 

Ook in dit gebied VEEL OVERLAST van de naaldbomen en hun naalden er 

waaien contenters vol uit en dat gedurende de hele herfst , elke dag. 

Ook blijven we de goten ruimen meerdere malen 3a4 x per jaar tehoogte van 

Eroslaan 26 tm 18  VOOR EN ACHTER. 

Planetenwijk Er is nu al 2 maal aan de grasranden gewerkt, maar de overhangende 

plaggen worden niet verwijderd. (o.a. Icaruslaan, venussingel en aplollolaan) 

Planetenwijk Het groen wordt volgens mij door de gemeente uitstekend beheerd. 

Uitbesteden van werkzaamheden leidt eigenlijk altijd tot externe 

zakkenvullerij dus dat zou ik niet doen. Goed werk kost nu eenmaal iets meer 

en dat hoeft helemaal geen probleem te zijn. 

Planetenwijk Overleg met bewoners hoe hoog er gesnoeid wordt de een wil uitzicht de 

ander rust. 

Planetenwijk Toen ik in 1995 in de planetenwijk kwam wonen was alleen al het 

binnenrijden van Heerhugowaard al een groene onderhouden ervaring. In de 

loop van de tijd is alles vernieuwd door de gemeente. 

Het wordt hoog tijd dat er weer heel veel bomen worden aangeplant in de 

wijk net zoals struiken. 

Ook het aanplanten van bollen en bloemen voor een vrolijke omgeving. 

Rivierenwijk De keuzes zoals die de afgelopen jaren gemaakt zijn wijzigen volgens mij 

nogal, niet erg consistent in ieder geval. Biodiversiteit is wel een belangrijk 

onderwerp en zou m.i. Zwaar moeten wegen. 

Rivierenwijk Opruimen van achtergebleven gras na maaibeurten! 

Schilderswijk Bedankt dat ik mee mag doen, mijn stem kan laten horen. 

Schilderswijk De plantengroei langs het water in b.v. Het Rosarium vind ik vreselijk. Wat 

een bende. En wat een wilde plantengroei ? ??????Witlof is er veel . Langs 

het water groeit echt niet veel variatie aan planten. En langs de Westangent 

alleen maar toeters. Vroeger was er een schouw voor die planten. Nu staat 

het er vol mee. Zelfs geen gras meer gezien. Afschuwelijk wat een troep. De 

rotonde aan het einde van de Icaruslaan is prachtig. Graag wat meer 

narcissen, crocussen etc in de grasperken. 

Schilderswijk De struiken in de plantsoenen mag wat meer onderhouden worden 

Schilderswijk Drainage in de parken zou beter kunnen, maar ik weet niet of dit onder 

Groenbeheer valt. Verder vind ik bloeiende bermen erg mooi. 

Schilderswijk Er wordt steeds gesproken over kosten, maar voor een verzorgd uiterlijk van 

je stad/dorp, zal je nu eenmaal geld moeten uitgeven. Dat moeten tuin- 

woningeigenaren ook! Keuzes maken dus, maar niet laten verslonzen! 



 

Rapportage Burgerpanel – Gemeente Heerhugowaard – januari 2018 – DUO Market Research  46

Resultaten Burgerpanel 
 

Schilderswijk Het snoeien van laag struikgewas verjaagt vele broedvogels als lijsters, 

merels en mezen. Waarom er niet meer gedaan wordt aan mollenbestrijding 

ontgaat mij. Sommige bermen en plantsoenen zien zwart van de molshopen, 

het hele jaar door. In de parken zoals Fabritiuspark, Luipaardpark en 

Waarderhout zie je nooit kleine zoogdieren als eekhoorns of wezels, die 

worden verjaagd door de loslopende honden. Volg Langedijks voorbeeld en 

stel een aanlijngebod in! En zet meer laagblijvend struikgewas in de bermen, 

dat scheelt veel in de uitstof van fijnstof en bandenslijpsel. Eigen ervaring, 

wonende aan de Krusemanlaan. 

Schilderswijk Ik ben voor milieu-vriendelijker groen-beheer maar het mag m.i. Geen 

bezuiniging zijn. Van de wilde bloemen in t park, langs de westtangent etc 

kunnen wij erg genieten en ook van de schaapskudden! Maar het lange gras 

in de woonwijken heeft m.i. Weinig met milieu te maken, het voegt ook niets 

toe. Het is gewoon te lang en het ziet er onverzorgd uit. Een oplossing zou 

zijn: of vaker maaien, dan kun je het laten liggen of maaien zoals nu maar 

dan opruimen. 

Schilderswijk Stoppen met Ecologisch werken. Geen gebruik van schapen. Geen personen 

rond laten lopen die alleen bezig zijn met hun telefoon die geen leiding 

hebben en geen interesse om de werkzaamheden te verrichten en dit 

wellicht doen t.b.v. De uitkering, derhalve geen belang om de 

groenvoorziening als taak en verantwoordelijkheid serieus te nemen. Tevens 

door gebrek aan leiding. 

Schilderswijk We hebben van de zomer gesproken met de heer zweekhorst. Hij nam alle 

tijd en beloofde van alles. Helaas hadden de maaiers daar nog nooit van 

gehoord. Slechte zaak. In onze splitlevel woningen zitten we nu in een 

kijkdoos. 

Hartelijk dank gemeente. 

Schilderswijk Weg met die schapen 

Schrijverswijk Gras langs sloten is de afgelopen jaren te weinig gemaaid. Groen onderhoud 

is een manier om te combineren met de sociale taak van de gemeente om 

bewoners bij wie het past een opstap naar werk te bieden. Dit mag wat 

kosten. Volgens mij is dit al praktijk (gezien de gemeleerd samengestelde 

groen onderhouders die ik afgelopen jaren regelmatig gezien heb). Ga 

daarmee door. 

Schrijverswijk Op de school route ligt te veel hondenpoep in het gras en kinderen lopen 

graag in het gras. Meer oppervlak maaien geeft meer ruimte voor honden en 

kinderen ( P.C. Hooftlaan ) Nog beter laten alle de  hondenbezitters de boel 

opruimen. Helaas werkt dat niet zo. 

Schrijverswijk Openbare werken dienen herstraatwerken meer te controleren op 

afmetingen.Trottoirs dienen na herstraten dezelfde breedte ter beschikking te 

hebben. Deze stoepen dienen niet overwoekend te worden door groen 

beplanting van bewoners 

Schrijverswijk Voetpad langs de zuidtangent t.h.g. Gorterlaan staat bij regenval altijd onder 

water. Mensen moeten nog verder omlopen om naar Middenwaard te komen 

Stad van de 

Zon 

Als er wordt gemaaid maak het af nu is het gras kort maar langs 

bomen,lantaarnpalen, verkeersborden staat het 50 cm hoog gen gezicht. 
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Stad van de 

Zon 

Bij onderhoud bermen moet m.i. De veiligheid van de burger bovenaan te 

staan, te weten weggebruiker, fietser en voetganger, daarna kosten plus 

natuur. 

Stad van de 

Zon 

Heerhugowaard mag niet klagen over het groen, maar wat kleur erin zou de 

gemeente nog sprankelender maken. 

Stad van de 

Zon 

Meer bollen/voorjaarsbloemen in de wijk, potten aan de lantaarnpalen bij 

kleine stadscentra zoals pleintjes bij de Vomar in stad van de zon. Er staat 

daar al helemaal geen enkele boom op dat plein, maak er iets groens van 

Stad van de 

Zon 

Nog een opmerking over de berm langs de Oostangent: Ik vind het eerste 

stuk (tussen de rotonde van de BP / My Health club en de rotonde van 

Reigerboys/ stad van de zon gevaarlijk zonder afscherming tussen de weg en 

het water (geen bomen/geen vangrail). Voor mijn gevoel is het wachten 

totdat de eerste auto daar het water in schuift. Het zou mijn gevoel voor 

veiligheid vergroten als daar wel een afscherming zou komen. 

Stad van de 

Zon 

Regel nou eens die tunnel onder het spoor door bij het station. Kappel met 

dat slappe gezever over groen. Een tunnel is goed voor het milieu. 

Stad van de 

Zon 

Zoals eerder genoemd hebben we echt 2 treurwilg en nodig op de hoek van 

de gracht meridiaan/brandpunt om de wind daar weg te nemen en het zou 

ook heel mooi staan 

't Kruis Extra kosten zijn voor mij niet in te schatten. Dus bij de vraagstelling 

eigenllijk aangeven hoeveel het extra gaat kosten per hoofd van de 

bevolking.. Dan pas kan.ik beter antwoorden 

't Kruis Onkruid op verhardingen beter bestrijden maar niet door zware machines die 

de bestrating kapot maken. En daarna wel opruimen. VTA keuring bomen 

beter naleven. 

Zuidwijk De diversiteit aan bomen in het park bij de Middenwaard is erg leuk, dat mag 

ook best meer in de woonwijken zelf. 

Zuidwijk De wandelpaden (b.v Park van Luna) liggen vaak lager dan het groen 

waardoor het water er op blijft staan. Daardoor is het niet prettig om te 

hardlopen in de winter / herfst. Zeker omdat er ook weinig verlichting is om 

de plassen te kunnen zien. 

Zuidwijk Heb ik al aangegeven. Betere controle op werkzaamheden en de steigerdijk 

eens goed aanpakken, gras, onkruid tegels (in de zomermaanden) en vooral 

het riet aan de slootkantjes en dan niet een stukje maar langs de gehele 

steigerdijk. 

Zuidwijk Ik wil wederom benadrukken dat de verkeersveiligheid in Heerhugowaard 

een grote zorg is. De hoge geluidswallen langs o.a. De Oosttangent zijn echt 

veel te hoog en te ver doorgetrokken nabij rotondes.  Dit ontneemt 

automobilisten het zicht op fietsers op het fietspad, een extra belemmering 

op de toch al complexe opbouw van autoweg, fietsenpaden in combinatie 

met rotondes.  Vooral de wallen nabij de rotonde Oosttangent richting 

Zuidtangent is mij een doorn in het oog. Die rotonde was er altijd al, zonder 

geluidswallen, maar omdat de Oosttangent is doorgetrokken zijn opeens ook 

daar wallen neergezet. Ik vind het belang van een beperkt aantal mensen 

niet opwegen tegen belang van veiligheid. Ik zou het zeer op prijs stellen als 

u weer eens aandacht besteed aan de veiligheid in ons dorp. 
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Zuidwijk Ik zou het fijn vinden om regelmatig meer te horen of te lezen over het 

beleid en de afwegingen en reden voor de keuzes die gemaakt worden. 

Zuidwijk Logisch dat zieke bomen verwijderd moeten worden. Hopelijk komen er 

nieuwe voor in de plaats die voor langere termijn blijven staan en de 

omgeving weer minder kaal doen lijken. 

Zuidwijk Zou er eens kritisch gekeken kunnen worden naar de aansluitingen van 

fietspaden langs de Oosttangent, ik moet bij de Steigerdijk een hele rare, 

scherpe bocht maken (niet logisch) en door de losliggende fiets-

/voetbruggen is het zicht op het fietspad langs de Oosttangent niet 

overzichtelijk. 

Anders Een voetpad aanleggen vanaf Reigerboys naar My health club langs het 

fietspad. Bij de eerste rotonde is aan het fietspad kant geen railing langs het 

water. Bij harde wind kan je als fietser gevaarlijke situaties krijgen. Dit heb ik 

zelf al meegemaakt. 

Anders Er is weinig gedaan in de groener ontwikkeling van centrumwaard. Allea wat 

tot nu toe vernomen is heeft de wijk alleen kaler gemaakt. Vroeger waren we 

heel erg mooie grote bomen maar ze zijn zonder mededeling weg gezaagd. 

Ik vind als de gemeente zulke veranderingen maakt moeten de bewoners 

van de wijk ook op de hoogte gehouden worden en niet alleen dat de beslis 

is genomen maar ook warroom is ze genomen. 

Anders Heerhugowaard heeft in de laatste jaren een verandering ondergaan v.w.b. 

Het groenbeheer: van een zeer verzorgd uiterlijk (men kon zien dat men in 

een van oorsprong agrarische gemeente woont) tot een minimaal onverzorgd 

uiterlijk. Als met zeer ambitieuze plannen met het Stationsgebied en het 

Oude Centrum heeft dient met deze ambitie ook in de rest van de gemeente 

waar te maken. 

Anders Ik vindt dat de gemeente het groenbeheer over het algemeen goed doet. 
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4.4 Introductie e-mail en vragenlijst 

 

E-mail introductie 

Geacht panellid, 

 

Hierbij ontvangt u de uitnodiging voor het nieuwe onderzoek voor het Burgerpanel van 

Heerhugowaard. We hopen ook voor het nieuwe onderzoek op uw medewerking te mogen 

rekenen. 

 

De gemeente wil graag weten wat u vindt van het groen in uw buurt en het maaibeheer. Wat vindt 

u van de bomen en grasvelden in de buurt? Wat vindt u van belang bij het groenbeheer? 

 

Het invullen van de (korte) vragenlijst zal circa 8 minuten duren. Natuurlijk is de deelname volledig 

vrijwillig en worden uw antwoorden anoniem verwerkt. U kunt met het onderzoek starten door op 

de onderstaande link te klikken: 

[!LINK!] 

 

Voor eventuele vragen kunt u contact opnemen met ondergetekende. Dit kan via de e-mail 

(a.van.grootheest@duomarketresearch.nl) of telefonisch (030-2631085). 

 

Als de rapportage van het onderzoek afgerond is dan wordt u van de resultaten op de hoogte 

gebracht. Mede namens gemeente Heerhugowaard wil ik u hartelijk danken voor uw medewerking.  

 

Met vriendelijke groet, 

 

Onderzoeksbureau DUO Market Research 

 

Aart van Grootheest 
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Vraag 1-7 

Kunt u een rapportcijfer geven voor de onderstaande aspecten die betrekking hebben tot het groen 

in uw buurt en in de gemeente Heerhugowaard? Het gaat om uw algemene oordeel over de 

aspecten. U kunt een rapportcijfer geven op een schaal van 1 tot en met 10, waarbij 1 staat voor 

“zeer slecht” en 10 staat voor “uitmuntend”.  

 

Aspect Rapportcijfer (1-10) 

1. De bomen in uw buurt  

2. De plantsoenen in uw buurt  

3. De grasvelden in uw buurt  

4. Het groen langs verkeerskruispunten in uw buurt  

5. Het groen in speeltuinen in uw buurt  

6. De bermen langs Westtangent, Krusemanlaan en 

Oosttangent 
 

7. De geluidswallen langs Westtangent, Krusemanlaan en 

Oosttangent 
 

 
 

Vraag 8 

Hieronder heeft u de mogelijkheid uw rapportcijfers eventueel toe te lichten. 
 

 

 

 

 

 

 

Vraag 9-11 

Kunt u een rapportcijfer geven voor de onderstaande aspecten met betrekking tot het groenbeheer 

binnen de gemeente Heerhugowaard? Het gaat om uw algemene oordeel over de aspecten. U kunt 

een rapportcijfer geven op een schaal van 1 tot en met 10, waarbij 1 staat voor “zeer slecht” en 10 

staat voor “uitmuntend”.  

 

Aspect Rapportcijfer (1-10) 

9. Schapenbeheer: langs de bermen van de Westtangent, 

Krusemanlaan en langs de Oosttangent grazen schapen. De 

schapenkudde komt hier drie tot vier keer per jaar grazen. 

 

10. Ecologisch beheer: Alle bermen/geluidswallen langs de 

Oosttangent, Westtangent en Krusemanlaan worden 

ecologisch (milieuvriendelijk) beheerd wat leidt tot een 

gevarieerde planten- en kruidengroei. Dankzij ecologisch 

beheer kunnen belangrijke ecologische verbindingszones 

intact blijven en krijgen zeldzame(re) soorten betere 

ontwikkelkansen. Ecologisch beheer betekent aangepaste 

maaitijden die rekening houden met de biodiversiteit en de 
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voorjaarsbloei, het afvoeren van het maaisel, e.d. 

11. Maaien: Langs doorgaande wegen, langs buitenranden 

van woonwijken en langs water wordt het gras in onze 

gemeente twee keer per jaar gemaaid. Deze twee 

maairondes starten in april en augustus. Een speelterrein 

wordt vaker (ongeveer 26 x per jaar) gemaaid. Deze 

maaibeurten worden verdeeld in het groeiseizoen en dat 

hangt af van het weer; in droge periodes wordt minder 

gemaaid. 

 

 

 

Vraag 12 

Wat zou de gemeente volgens u kunnen doen om uw gegeven rapportcijfers te verhogen? 
 

 

 

 

 

 

 

Vraag 13 - 16 

Kunt u voor ieder van de onderstaande aspecten aangeven hoe belangrijk u het vindt dat hiermee 

bij het groenbeheer rekening wordt gehouden? Kunt u dit doen op een schaal van 1 tot en met 5, 

waarbij 1 staat voor “zeer onbelangrijk” en 5 staat voor “zeer belangrijk”.  

 

 
5 = zeer 

belangrijk 
4 3 2 

1 = zeer 

onbelangri

jk 

Weet 

niet/geen 

mening 

13. (verkeers-)veiligheid: 

voldoende zicht bij 

oversteekplaatsen, 

kruisingen en rotondes 

      

14. Uitstraling: een 

verzorgde omgeving 
      

15. Milieuvriendelijk 

beheer: ruimte voor 

natuurontwikkeling en 

gevarieerde planten- en 

kruidengroei 

      

16. Kostenbesparing       
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Vraag 17-20 

Kunt u van elke van de onderstaande activiteiten met betrekking tot het groenbeheer aangeven of 

u de frequentie waarmee de gemeente Heerhugowaard deze activiteiten uitvoert te hoog, precies 

goed of te laag vindt? 
 

 Te hoog Precies goed Te laag Weet niet/geen 

mening 

17. Bloemakker: langs de 

bermen van de Westtangent, 

de Oosttangent en in enkele 

parken gebeurt het maaien 

vanwege ecologische 

doelstellingen één keer per 

jaar 

    

18. Schapenbeheer: langs de 

bermen van de Westtangent, 

Krusemanlaan en langs de 

Oosttangent grazen schapen. 

De schapenkudde komt hier 

drie tot vier keer per jaar 

grazen 

    

19. Recreatief gras: het 

maaien gebeurt circa 26 keer 

per jaar 

    

20. Grasland: het maaien 

gebeurt circa 2 keer per jaar 
    

 

 

Vraag 21-26 

Kunt u aangeven in hoeverre u het met de onderstaande stellingen eens bent? 

 

 helemaal 

mee eens 

mee eens neutraal mee 

oneens 

helemaal 

mee 

oneens 

weet 

niet/geen 

mening 

21. De gemeente mag 

onderhoud van groen 

(deels) overdragen aan 

burgers en bedrijven. 

      

22. Liever een verzorgde 

omgeving dan meer ruimte 

voor de natuur. 

      

23. Groen dat duur is in 

onderhoud mag worden 

vervangen door goedkoper 

te onderhouden groen. 

      

24. Ruimte voor 

ontwikkeling in de natuur is 

belangrijker dan het 
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tegengaan van overwaaiend 

onkruidzaad. 

25. Recreatief gras hoeft 

niet altijd kort gemaaid te 

zijn. 

      

26. Het onderhoud van 

groen moet op een 

milieuvriendelijke manier 

gebeuren, ook al zijn de 

kosten hoger. 
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Vraag 27 

Kunt u aangeven waar u woont? 

1. 't Kruis 

2. Bedrijventerrein 

3. Bomen- Recreatiewijk 

4. Broekhorn 

5. Buitengebied  

6. Butterhuizen 

7. De Draai 

8. De Noord 

9. Edelstenenwijk 

10. Heemradenwijk 

11. Huygenhoek 

12. Molenwijk 

13. Oostertocht 

14. Planetenwijk 

15. Rivierenwijk 

16. Schilderswijk 

17. Schrijverswijk 

18. Stad van de Zon 

19. Stadshart 

20. Zuidwijk  

21. Anders, namelijk:………………… 
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3. Afsluiting 

 

 

Vraag 28 

Dit waren de vragen. Heeft u zelf nog opmerkingen of suggesties? U kunt ze hieronder noteren. 

 

 

 

 

 

 

 

Dit is het einde van de vragenlijst. Heel hartelijk dank voor uw medewerking!  


